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Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

OB simobil
Povej nekaj lepega

POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Pekama Haubi's
Ljubljanska ulica 2 
6310 Izola
Tržnica Izola

Nagradna igra!
Vsak teden v poletju! Vožnja 
z ladjo Subaquatic za 2 osebi!

Gioco a premio!
Ditte le settimane in estate!

Guida turistica in Subaquatic per 2 persone!

**■* v ^ Podrobnosti o nagradni igri najdete » pekami Haubi's. Le specificazioni del gioco le trovate in panetteria.

Samo trenutek
Tovariši in tovarišice, 

zdaj ni čas za takšne veselice. 
Država se otepa recesije, 
pri vas pa se le je in pije.

Sicer lepo da mene slavite 
a če bi bil živ bi vam pel levite, 

ker so bile vse moje besede zaman, 
in delate fešto na delovni dan. 

Samo da preverim koliko je ura 
pa boste videli, kaj je diktatura. 

Vsi, ki ste v ponedeljek praznovali 
ko ura še ni bila peta, 

boste za kazen, za penzijo garali 
do petdesetega leta

Ljubo doma, kdor ga ima, ampak 
sosedova jabolka so vseeno boljša
Če človek ne spoštuje sebe ne spoštuje niti drugih. Tako pravi psihiatrija, ki drugačno obnašanje pojmuje kot bolezen. 
A kaj ko v Izoli še nimamo psihiatra, da bi nas temeljito pregledal in ugotovil, ali podcenjujemo sami sebe, svoje 
sokrajane in svoje lastno delo zato, ker nam manjka samospoštovanja. Kajti, to bolezen se da ozdraviti.
(Mef) Vsaka slovenska vas je pono
sna na svojega najboljšega harmon 
ikarja, ki je zmagal na nekem lokal
nem tekmovanju frajtonaric. In vsa
ko slovensko mesto je ponosno na 
svoje športnike, ki v borbi z Goliati 
osvajajo prvenstva in naslove. Vsak 
slovenski kraj je ponosen na svoje 
ljudi, ki nekaj pomenijo tudi izven 
domačega dvorišča. Le Izolani ne.
Ko povsem amaterske namiznoteniš
ke igralke postanejo državne vicepr- 
vakinje in osvojijo naslov državne 
mladinske prvakinje nikomur ne 
pride na pamet, da bi jim pripravil 
vsaj sprejem ali nazdravil z njimi, še

najraje pa bi rekli, da so imele srečo, 
ker so druge slabše kot lani.
Ko Faraoni, Brajko, Chicco ali kvartet 
7plus polnijo dvorane po Sloveniji vsi 
pričakujejo, da bodo doma nastopili 
za simbolični honorar, medtem ko 
od nastopajočih od drugod tega ne 
pričakuje nihče. In tudi oni ne.
Ko festival animiranega filma Isola- 
nima, ki je nedvomno izdelek naših 
someščanov, dobi ugled in ime, ga- 
gladko uvrstimo med tretjerazredne 
dogodke in mu damo toliko denar
ja, da ga zmanjka celo za plakete, 
medtem pa nekemu podobnemu do
godku na široko odpremo vsa vrata.

tudi tista od občinske blagajne.
Ko poletna plesna šola, ki je delo 
izolskih poklicnih plesalcev in šti
pendistov te občine, postane znana 
v širšem plesnem prostoru, bi jo ne
kateri najraje kar preskočili, kaj šele, 
da bi ji pomagali pri uveljavljanju v 
množici podobnih dogodkov po vsej 
Evropi, kar dejansko pomeni promo
cijo našega mesta.
Psihiatri tej naši hibi pravijo pomanj
kanje samospoštovanja. Gre za bole
zen, ki jo, med drugim, zdravijo na 
Psihiatričnem dispanzerju v Ljublja
ni. Glede na število obolelih bi v Izoli 
lahko odprli vsaj kliniko.

Članov veslaški memorijal
Nedeljska Istrska veslaška rega
ta je bila posvečena spominu na 
nedavno preminulega veslača VK 
Argo in olimpijca, Lucijana Kle- 
vo, ki je na olimpijadi v Tokiju v 
osmercu Jugoslavije osvojil četrto 
mesto. In zanimivost nedeljske re
gate je bila prav tekma osmercev 
slovenskih univerz, ki je štela za 
univerzitetno državno prvenstvo. 
Prvič je nastopila tudi posadka 
Univerze na Primorskem in v raz
burljivem finišu ugnala osmerec 
ljubljanske univerze.

@ BANKA KOPER

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
PONEDEUEK-PETEK: 8.00-19.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00

komunala NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU - tel.: 05/ 66 34 950 
izven delovnega časa-tel: 041/ 650 882
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Terase legalne - širitev črna

Koliko časa bomo še prebirali polresnice, 
ki jih sporočajo nekateri občinski usluž
benci in gospod Klokočovnik? Zadnji tak 
primer je članek v sobotnem Žurnalu.
Iz naslova izhaja in lahko se tako tudi ra
zume, da bodo terase gostinskih lokalov 
ob Sončnem nabrežju ukinjene zato, ker 
“poslujejo na črno”. Resnica je seveda 
drugačna. Terase so bile postavljene le
galno s soglasjem občine, kar bi morala 
spoštovati tudi sedanja občinska oblast. 
Človek ne potrebuje kakega posebnega 
znanja, da bi vedel, da so terase postav
ljene na javni površini, ki je seveda v 
lasti občine Izola in tudi to je vsakomur 
jasno, da si gostinci, ki na njih delajo, ni
koli niso tega prostora prilaščali, saj so 
vsako leto zanje plačevali najemnino.
Iz članka veje tudi misel: “Kdo neki so ti 
gostinci, daimajo ekskluzivno pravico do 
uporabe teh teras?” Posebej za te gostin
ce so terase pomembne zaradi obmorske 
lege, poletnega prometa, neposredne bli
žine in posledično omogočajo tudi večje 
število zaposlenih v teh lokalih, logično 
pa je, da ne more prostora pred posa
meznim lokalom zaradi vrste razlogov 
uporabljati nihče drug kot seveda prav ta 
lokal.. Nikakor si ne morem predstavlja
ti, kako misli župan s svojo desno roko 
gospo Ostrouško naslednje leto oddati 
“najboljšemu ponudniku” prostor na
sproti posameznega gostinskega lokala 
ali slaščičarne. Kaj bo izbrani ponudnik, 
v kolikor to ne bo nasproti stoječi lo
kal, sploh počel na njem? Mislim, da je 
bilo konec osemdesetih let, ko sem kot 
predsednik turističnega društva odpiral 
prvo teraso s 44 sedeži pred restavracijo 
Sidro. Danilu Godini sem se zahvalil za 
popestritev ponudbe in zaželel, da bi v 
nekaj letih imeli na celem Sončnem na
brežju terase z gostinsko ponudbo. Ko 
so teraso uredile še slaščičarna Jadran, 
restavracija Parangal in Bariera, je Sonč
no nabrežje posebej v poletnih mesecih 
zaživelo v čisto drugačnem, mediteran
skem turističnem utripu.

Izolanom seveda ni treba razlagati, kako 
se je razvijala slaščičarska družina Salije 
Ekrema in kaj vse je s svojimi sinovi na
redil za Izolo. Druga taka družina, ki bi 
jo ti ukrepi prizadeli, je družina Godina, 
lastniki ugledne in široko znane resta
vracije Sidro..S prihodom Fadila Vatovci- 
ja v Parangal pa se je začelo novo obdo
bje v lokalu. Z investicijami in vlaganjem 
v kader je Fadil spravil lokal na tak nivo, 
da imamo na potezi od gostilne Istra do 
restavracije hotela Marina še eno kvali
tetno restavracijo. Ta kratka zgodovina 
ni namenjena Izolanom, saj je večina 
tako ali drugače cel razvoj sama doživ
ljala. Namenjena je PRIŠLEKOM - prvič 
uporabljam ta izraz, saj s priseljenci si
cer ni nič narobe, če imajo radi Izolo in 
jo tako kot je spoštujejo, - kar pa v prime
ru PRIŠLEKOV ne drži, saj jih zanimajo v 
glavnem osebne ambicije in koristi. 
Gospe in gospodje, ki vas Izola ni za
nimala, dokler ji niste zavladali, ne po
znate njenega razvoja in koliko truda in 
odrekanja so posamezniki in seveda tudi 
zgoraj našteti vložili v naš razvoj. Kot 
umni gospodarji so tudi ustvarjali dobi
ček, ki so ga vlagali v obnovo in urejanje 
lokalov, ne nazadnje tudi teh “spornih” 
teras. Seveda sami tega ne razumete in 
nikoli ne boste razumeli, ker niste nikoli 
delali v gospodarstvu, ampak ste tako ali 
drugače prejemali plačo iz raznih prora
čunskih virov.
Zato za božjo voljo ne uničujte Izole in 
Izolanov, ki so jo soustvarjali in še sedaj 
veliko prispevajo k njenemu imidžu. Izo
la niso tlakovani trgi ali nabrežja, Izola 
smo Izolanke in Izolani, ki smo DUŠA 
tega kraja, kar so nam do vašega prevze
ma oblasti priznavali ne le širom Sloveni
je, ampak celo v Kopru in Piranu. Še en
krat vas pozivam, da ponovno razmislite 
o potrebnosti teh enormnih izdatkov za 
preurejanje Sončnega nabrežja, nepri
mernih v teh kriznih časih in škodljivih 
za te lokale. Če se boste temu odrekli, mi 
verjemite, da vam bomo Izolani iskreno 
hvaležni.

Alojz Pečan
(prispevek je smiselno skrajšalo uredništvo)

Vrtnarstvo Cedra
,3'\APSKf STOPITVE 1N TPGOVtNA

POSEZONSKA 
RAZPRODAJA 

DREVES IN GRMOVNIC

40% POPUST
od 1.6. do 13.6.09

Vrtnarstvo Cedra d.o.o.
Cankarjev drevored 29, Izola 
tel.: 6418 227 / gsm031 345 569

Evropske volitve 2009

Nosilec liste SDS dr. Milan Zver v Izoli
V četrtek, 21. maja, so se člani izolske SDS srečali z nosilcem liste SDS na 
evropskih volitvah dr. Milanom Zverom. Prijetnega druženja v Simonovem 
zalivu se je udeležilo več kot sto članov in simpatizerjev.
Dr. Zver je poudaril, da je lista SDS kakovostna, saj jo sestavljajo bivši mi
nistri, ki so pol leta predsedovali Svetu EU, evropska poslanka, ki je bila 
ocenjena kot najdejavnejša od slovenskih poslancev ter ostali vidni člani 
SDS. Prepričan je, da bodo, z izvolitvijo teh kandidatov, slovenska stališča v 
Bruslju še jasneje in predvsem odločneje zastopana. Dr. Zver je omenil tudi 
neuspešno reševanje gospodarske krize, ki ga vodi aktualna vlada. SDS se 
zavzema za aktiven pristop k oživitvi gospodarstva, vlaganju v investicije, 
spodbujanju potrošnje in razvoju novih tehnologij. Trenutni ukrepi, ki jih 
podpira vlada, vodijo v začarani krog odpuščanj, zmanjševanja potrošnje 
in nižanja prihodkov gospodarstva. Dr. Zver je izpostavil tudi nespretno 
reševanje odprtih vprašanj z Republiko Hrvaško, kjer si je aktualna vlada 
nespretno zaprla mnoga vrata ter zapravila ugled, ki si ga je Slovenija prido
bila med predsedovanjem Svetu EU.
Dr. Zver je ob koncu srečanja podelil bronasto priznanje SDS članu izol
skega občinskega odbora, g. Josipu Lovrinoviču, za požrtvovalno delo v 
občinskem odboru. Zahvalil se je članom in simpatizerjem SDS za prisrčen 
sprejem ter predsedniku izolskega odbora g. Neviju Franku za odlično or
ganizacijo dogodka. oo sds Izola

Mojca Hleva, kandidatka SD na Dnevu mladosti
Dogodek ob dnevu mladosti je bil sicer mišljen kot spominski na 
nekdanji praznik, toda zaradi različnih razlogov je bi tudi priložnost 
za predstavitev kandidatke SD za evropske volitve, Koprčanke Moj
ce Kleva. Na svoji spletni strani je zapisala:
Bilo je vroče, domače, pekle so se sardelce in družba je bila enkrat
na. Posebej so izstopali vsi, ki so nosili majce z napisom NAŠ TITO 
in to ravno v tem času, ko se govori o poimenovanju ulic..
Naša nova širša domovina je danes Evropska unija, ki predstavlja ve
lik potencial in priložnost za mlade ljudi. Največjo priložnost pred
stavlja visokošolski študij, saj je danes vanj vključenih kar 3 milijone 
več študentov, kot jih je bilo leta 2000, in 1 milijon več diplomiran
cev na leto. Število študentov je med leti 1998-2006 poraslo za 25%. 
Sama kot najmlajša kandidatka na naši listi, vidim izjemen pomen v 
mladih in njihovi družbeni participaciji. Poleg tega, da se evropska 
družba začne zavedati pomena mladih, bi si sama predvsem želela, 
da mladi sami vzamejo iniciativo in dokažejo svojo aktivnost in moč 
v družbi. Navsezadnje, na mladih svet stoji!
Na zborovanju v Ljubljanski ulici, ki so ga pripravili prostovoljci 
zbrani kot prijatelji Izole so zapeli tudi pevci Moškega pevskega zbo
ra Izola, ki so se jim kasneje pridružili še nekateri člani Tržaškega 
partizanskega pevskega zbora Pinko Tomažič, ki so prišli kot gostje 
na to prireditev.
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O garažni hiši vse iz začetka, 
turistični strategiji bolje kaže?
Izolski občinski svetniki bodo na današnji seji odločali tudi o usodi ureditvenega načrta za pošto, ki naj bi omogočil 
tudi gradnjo garažne hiše, vendar se zdi, da bi svetniki o projektu radi temeljiteje razpravljali in napovedane so 
pobude za vračanje dokumenta v ponovno javno obravnavo. Zato pa se zdi, da bo osnutek strategije turističnega 
razvoja našega mesta brez večjih pripomb krenil na javno obravnavo do jesenske seje.
Občinski svetniki bodo odločali o ne
katerih, za občino Izola pomembnih 
projektih oziroma odlokih, med temi 
je gotovo najpomembnejši tisti o ure
ditvenem načrtu za pošto, kjer naj bi 
dobili prvo mestno garažno hišo, nič 
manj pomembno ni odločanje o ure
janju dela območja industrijske cone, 
kamor naj bi se preselil Delamaris in 
še kakšna prehrambena industrija, po
novno pa prihaja na klopi tudi predlog 
urejanja območja obrtne cone v Izoli, ki 
ga je župan umaknil s prejšnje seje.

Seveda ne gre spregledati odloča
nja o izdelavi vse potrebne doku
mentacije za evropsko in državno 
podprt projekt urejanja ribiške 
infrastrukture, za odločanje o 
osnutku turistične strategije in za 
nekatere prodaje občinskih zemlj
išč. Gotovo pa ne gre spregledati 
tega, da bo Občina Izola izstopila 
iz izolskega gospodarsko intere
snega združenja za turizem in 
aktivirala lokalno turistično orga
nizacijo v sklopu katere bo deloval 
tudi TIC.
V obrazložitvi so zapisali, da obči
na ustanavlja Javni gospodarski 
zavod za turizem z namenom 
spodbujanja razvoja turizma v 
okviru turističnega območja. Nje
gova osnovna dejavnost je skupno 
načrtovanje, oblikovanje in trže
nje turistične ponudbe turistične
ga območja Izole. Tako bo nastal 
nov, samostojni, neprofitni javni 
zavod, ki bo deloval v javnem 
interesu na področju spodbuja
nja razvoja turizma. Ta zavod bo 
prevzel dejavnosti turistično in
formativnega centra, dejavnosti 
turistične promocije, turističnih 
materialov, sejemskih nastopov 
ter razvoja in vzdrževanja turistič
nih produktov. V novem zavodu 
bodo združili strokovne kadre, ki 
so zdaj zaposleni na Občini in v 
TIC-u.

Razlogov za reorganizacijo je ve
liko. Sedanja organiziranost na 
področju turizma v občini Izola 
je zelo nepregledna, aktivnosti, 
ki so po svojem značaju v jav
nem interesu pa so razdeljene 
med več subjektov, razdelitev ni 
vedno jasna, povezanost in koor
dinacija med njimi pa je pomanj
kljiva. Ti subjekti so predvsem 
Občina, oziroma Zavod za turi
zem, TGZ g.i.z. in v njegovem 
sklopu TIC ter Center za kulturo, 
šport in prireditve.
Ze pred leti ustanovljen Zavod za 
turizem - Ente per il turismo je bil 
organiziran kot občinska javna 
služba a ni nikoli dejansko zaži
vel. LTO ni nikoli prav zaživel, 
saj ni bil nikoli kadrovsko izpo
polnjen (razen kratkega obdobja, 
ko je imel v.d. direktorja] in so 
formalno njegove funkcije oprav
ljali občinski uslužbenci. Občina 
je velik del funkcij pospeševanja 
turizma, kot tudi sredstev za te 
namene prenesla na TGZ g.i.z. 
(dejavnost TIG-a, sredstva za se
jemske nastope, promocijske ak
tivnosti, promocijske materiale

in oglaševanje, del prireditev in 
upravljanje z delom turistične in
frastrukture), druge pa opravljajo 
občinski uradi.

Še eno mrtvorojeno dete?
Na razpravah na odborih občin
skega sveta je bilo slišati predvsem 
pomisleke ali ne oblikujemo še en 
nov neučinkovit organ, saj dejan
sko spreminjamo le organizacijo, 
kadri pa ostajajo isti. Vendar pa je 
res, da je bila dosedanja prisotnost 
(finančna in kadrovska) v giz-u v 
marsičem nerazumljiva in neja
sna. ur

Strategija s posluhom
Strategija razvoja turizma, ki jo 
bodo občinski svetniki sprejemli 
na današnji seji v prvem branju 
je dokaz, da je javna obravanav 
nekega dokumenmta lahko pov
sem konstruktivna in pripelje do 
dokumenta, ki je bližje večini 
javnih delavcev in občanov.
Prvi osnutek strategije je bil 
namreč deležen precejšnjega 
števila pripomb, po opravljenih 
obravnavah na različnih ravneh 
pa so izdelovalci prisluhnili 
mnogim pripombam in sugesti
jam, tako da je dokument zdaj 
bistveno bližji znanim intere
som in usmeritvam Izolanov.
Še vedno je v njem sicer nekaj 
napovedi, ki niso povsem pre
verjene, vendar pa je moč opa
ziti spremembo v določanju 
prioritet turističnih produktov, 
saj so pomembnejše mesto do
bile prireditve v mestnem jedru, 
športni turizem, kulinarika in 
podeželje.
Slednjega je v osnutku sicer še 
vedno premalo, vendar pa bo 
zainteresirana javnost imela čas 
celo poletje razpravljati o doku
mentu in ga z amandmaji tudi 
ustrezno popraviti. Glede na 
pomanjkanje časa in skromno 
poznavanje Izole so pripravljale! 
tokrat opravili dobro delo.

POSLANSKI DIALOGI
Poslanec Franco Juri in občinska odbora Zares-Nova politika Izola in Koper 

vabijo na pogovor

KRIZA IN DELAVCI, NOVI ODZIVI SINDIKALIZMA
V ponedeljek, 1. junija 2009, ob 18.00, v Kulturnem domu v Izoli

Kdo in zakaj najbolj plačuje ceno recesije? Je možen izhod iz krize z neolibe- 
ralnimi prijemi, ki so krizo povzročili? Se vlada odziva primerno? Kakšne so 
alternative propadanju podjetij in brezposelnosti? Na pogovoru o tej pereči 

problematiki bodo sodelovali trije ugledni sindikalni voditelji:
DUŠAN SEMOLIČ (ZSSS), BORIS MAZALIN (predsednik Konfederacije 

Sindikati 90) in PETER MAJCEN (Sindikati 90).
ODPRTO VSAKDAN, RAZEN NEDELJE
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Problemi so - problemi bojo
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Izolski sklad je kot 
avtobusna postaja
Na seji odbora občinskega sve
ta za kmetijstvo in ribištvo je 
bilo tokrat slišati celo vrsto pri
pomb na račun kadrovske po
litike koprskega sklada kmetij
skih zemljišč.
Pravzaprav verjetno težava ni v 
Kopru amapak v Ljubljani, saj 
odločitve o imenovanju odgo
vornih delavcev za posamezne 
občine sprejemajo na vodstvu 
sklada. Toda očitno pri tem ni
majo posebej rečne roke ali pa 
enostavno nimajo ustrezne po
litike.
Medtem ko v koprski občini pri
stojni uradniki delajo že več kot 
šest let in ko v piranski občini 
zaposlena Izolanka dela skoraj 
20 let, se odgovorni uradniki za 
izolsko občino menjujejo tako- 
rekoč iz meseca v mesec. To pa 
med drugim pomeni, da se mora

vsak od njih najprej seznanjati 
z območjem, spoznavati pro
bleme in šele nato se lahko reši 
njihovega razreševanja. Slišati je 
bilo pohvalne besede na račun 
nekaterih odgovornih delavk 
izpred nekaj let, danes pa je po
ložaj veliko slabši.
Kot je povedal eden od izolskih 
vinogradnikov ima Izola na šte
vilo prebivalcev morda največ 
najemnikov kmetijskih površin, 
to pa pomeni prav toliko proble
mov, ki jih je seveda težko razre
ševati, če komaj spoznavaš te
ren, ki je pod tvojo pristojnostjo. 
Zato bodo na seji občinskega 
sveta predlagali sprejem pobude 
s katero bodo Sklad kmetijskih 
zemljišč in gozdov Republike 
Slovenije pozvali naj zagotovi 
vsaj minimalno kontinuiranost 
zaposlenih na tem območju.

ur

Letos poleti brez komarjev!
Kako?
Evo recept: Vzamete en mali Mosquito Block, odvijete 
pokrovček in postavite na polico. Prijeten vonj vas bo 
obvaroval komarjev za en mesec. Mosquito Block - mali 
kozarček s povsem naravnimi sestavinami. Ni treba vtikati v 
električno vtičnico, ni treba ničesar prižigati, dodajati, vstavl
jati, lepiti itd. - samo odvijete pokrovček in odmislite komarje.

In zunaj?
NOVO: Preprosto nataknete zapestnico Mosquito Block. 
Plastična zapestnica vsebuje naravne učinkovine, ki 
odganjajo komarje.
Mosquito Block tudi v obliki gela po piku.
Mosquito Block so varni naravni izdelki, ki so dermatolo
ško in mikrobiološko testirani.

Kristanov trg 1 ■ tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 ■ 15.00 
v_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  sreda: 8.30 -15.00/16.00-19.00 sobota: 8.30 ■ 12.00

Podjetja kličejo svetnike na pomoč
Lastnika in hkrati vodstvena delvca po
djetja KMK, ki je lani v industrijski coni 
zgradilo novo proizvodno halo v kateri 
je dobilo delo več kot 20 Izolanov, še 
enkrat toliko pa jih občasno dela preko 
študentskega servisa, sta izolskim svet
nikom napisala poziv, nekakšen klic na 
pomoč, saj jim, zaradi ravnanja občinske 
uprave, ki od njih terja plačilo visokega 
komunalnega prispevka, grozi, da bodo 
morali odpustiti delavce ali bodo morali 
celo v stečaj.

V dopisu so pojasnili, da so zgradili 
novo halo po pogodbi o ustanovi
tvi stavbne pravice za dobo 30 let. 
Pred tem so na navedéni lokaciji 
domovali »vrtičkarji«. Parcela je bila 
komunalno neurejena, kar je tudi 
občina zapisala v svoji prvi odločbi 
pred izdajo gradbenega dovoljenja. 
Podjetje je bilo oproščeno plačila 
komunalnega prispevka z obvezo, 
da ga poravna ob prostorski uredi
tvi za območje Kajuhova-hudournik 
Morer.
Žal se je pokazalo, da je bila želja 
občine po ohranitvi našega podjetja 
zgolj politčna odločitev in ne strate
gija občine. Z zmago nove politične 
opcije se je v Izoli očitno spremenil 
odnos do gospdarstva, saj so naše 
prošnje za razumevanje in opozar
janja na dejstva naletela na gluha 
ušesa. Takoj po izdelavi projektov 
komunalne opremljenosti za nave
deno območje (v novembru 2008) 
je občina poslala odločbe o plačilu 
komunalnega prispevka v kateri je 
zapisano, da je potrebno poravna
ti obveznosti za parcelo velikosti 
4.699 m2 (1.250 m2 enoetažne tlo
risne površine hale) v višini 262.000 
Eur. Kar po izračunu nanese 57,75 
Eur/m2 za parcelo oz. 209,60 Eur/ 
m2 za objekt. To je znesek, ki pre
sega vsako razumno mejo gradnje 
gospodarskih objektov. Zgroženi 
smo bili nad dejstvom, da občina ni 
upoštevala dejstva, da smo v komu
nalno infrastrukturo vložili lastna 
sredstva, brez občinske pomoči, kar 
v bistvu pomeni da jo dvakrat pla
čujemo.
Zadevo smo poskušali dogovorno 
urediti z vodstvom občine, vendar je 
vodstvo občine s svojim vztrajanjem 
prisililo podjetje v iskanje pravne 
pomoči in reševanje po sodni poti. S 
tako velikim zneskom komunalnega 
prispevka podjetju grozi blokada, 
saj mu finančna likvidnost ne dovoli 
plačila tako velikega zneska. Razmi
šljati moramo o selitvi dejavnost na 
drugo lokacijo oz. v drugo občino 
ali celo o stečaju. Likvidnost visi 
na tanki nitki, dodatne obremeni
tve v višini 262.000,00 Eur podjetje 
ne prenese. Menimo, da bi občina 
morala skozi razne subvencije ali iz
gradnje industrijskih oz. obrtniških 
con omogočiti razvoj gospodarstva 
ter ohranitev delovnih mest in po
djetji v svojem kraju - to je praksa, 
ki je prisotna v vsem Evropskem 
prostoru.

Nenazadnje je občina Koper ponu
dila komunalno opremljeno zemlji
šče po še sprejemljivi ceni 70 Eur/ 
m2. Vse kar je višje od navedenega 
zneska za izgradnjo industrijsklih 
objektov je za razvoj in obstoj po
djetja nesprejemljivo.
S tem dopisom smo vas želeli sezna
niti s trenutno politično situacijo, ki 
botruje Izoli in je skregana z ukrepi 
in stimulacijami vlade. Čutimo do
lžnost obvestiti vas o nekooperativ
nosti vodstva občine, ker bo zaradi 
tega prišlo do zapiranja in preselje
vanja še tistega gospodarstva, ki je 
v Izoli ostalo.
Pričakujemo, da nas v svojem raz
mišljanju podprete in da s skupnimi 
močmi poskusimo najti rešitev. Po
magati morate gospodarstvu v Izo
li, da se ohrani in razvija. Vodstvu 
občine je potrebno jasno povedati, 
da je za razvoj občine potrebno tudi 
stabilno godpodarstvo, ki nudi zapo
slitev in omogoča mladim, da vidijo 
svojo prihodnost v domačem kraju. 
S skupnimi močmi in z vizijo lahko 
naš prostor ohranimo in razvijamo v 
dobro nas vseh in naših zanamcev.

Vsi imajo težave
“Verjamem, da ima občina težave s 
proračunom, saj jih ima tudi drža
va, ampak mislim, da moramo v tem 
trenutku vsi deliti dobro in slabo” je 
povedal Orlano Černeka iz izolske
ga podjetja Topterm, ki redno zapo
sluje 27 delavcev poleg tega pa daje 
kruh že desetim kooperantom, vsi 
pa so doma iz Izole oziroma sosed
njih občin.
“Problem je v tem, da je težko kar 
naenkrat odšteti tolikšen znesek (v 
njihovem primeru nekaj manj kot 
200.000 Eur) zato prosimo občino 
za odlog oziroma obročno odplači
lo. Vendar ne vemo s kom se pogo
varjati, zato smo poslali pritožbo na 
njihovo odločbo o plačilu komunal
nega prispevka v enem obroku. Tudi 
mi imamo namreč veliko terjatev do 
kupcev naših izdelkov vendar se za
vedamo, da jih bomo, v primeru, da 
gremo pri njih v izvršbo, za vedno 
izgubili kot poslovne partnerje. In 
če gre občina v izvršbo pri nas gre
mo lahko le v stečaj.
Pa še zanimivost: Prav zdaj so od 
koprskega podjetja dobili povpra
ševanje za izdelavo kotlovnice za 
šolo v Kortah. Zanimivo je, da njih 
ni nihče pozval k oddaji ponudbe. 
Verjetno pa v občini niti ne vedo kaj 
delajo v izolskem podjetju s 37 za
poslenimi domačini. ur
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Izolanke so od nekdaj nosile rute
Po javni razpravi na temo Islama v Sloveniji zdaj predstavljamo še o izolsko islamsko skupnost. Skupnosti, 
ki seveda obstaja, in ki ima tudi svoje društvo, svoje prostore in tudi svojega predsednika. Imenuje se Ajhan 
Saliji, in z njim smo tudi opravili kratek pogovor o tem, kaj pomeni biti musliman v Izoli.
- Ste predsednik izolskega islamske
ga društva, ki se uradno imenuje?
- Društvo se imenuje Društvo islam
ske kulture Obala, sedež in prostore 
pa imamo v industrijski coni v Izoli, 
nasproti stavbe Galeba.
- In kakšno je življenje pripadnika 
islama v multietnični Izoli?
- Mnogo bolje, kot je včasih bilo. 
Obala je kljub vsemu zelo bogato 
medkuhurno središče, islam pa je 
danes dosti manj tabu tema, kot je to 
bil še pred nekaj leti. Sam sem v Izoli 
predstavnik že tretje generacije naše 
družine, zato se imam za povsem 
slovenskega muslimana, za domači
na. Muslimanov je sicer več, a Islam 
je en sam. Razlika je le v tradiciji, 
kulturnih običajih, kot je to pač pri 
vsaki stvari. Tako imamo v Izoli mno
go slovenskih muslimanov, pa nekaj 
makedonskih, albanskih, bošnjakov, 
ter še nekaj turških. Poleg tega pa je 
tudi kakšen domačin sprejel Islam 
kot vero.
- Zahodnjaška civilizacija pogosto 
omenja pokrito muslimanko kot 
očiten znak kratenja ženske svobo
de. Kako je s tem v resnici?
- To je zelo preprosto. Nihče ne sili 
muslimanke, da se pokrije. To ni ob
veza sama po sebi. A je pač ena od 
božjih zapovedi, zato se dekle odloči 
za to predvsem zaradi sebe, če se želi 
držati predpisov vere. No, danes se 
na to vseeno gleda drugače kot pred 
leti, zato pa je tudi videti več pokri
tih žensk po cesti. Po svoje je do tega 
prišlo tudi zaradi duhovne krize.

Vernik pride do lastnega zadovolj
stva, če se drži pravil vere, in to je le 
ena od njih, kot so tudi ne kradi, ne 
laži in tako naprej. Vsak dober ver
nik se poskuša tega držati. Je pa res, 
da so se starejši bali, kaj bodo ljudje 
govorili o pokritih muslimankah. Mi, 
ki smo že tretja generacija, pa na to 
gledamo predvsem s ponosom.
- Omenili ste, da so vaši prostori 
v industrijski coni. Imate morda 
kakšne uradne ure?
- Uradnih ur zaenkrat še nimamo, 
zato pa se večkrat tam zadržujemo in 
delamo na tem, da bi bili lažje dose
gljivi za tiste, ki jih kaj zanima okoli 
naše vere. Vsaj petkrat dnevno reci
mo smo tam zaradi molitve. Vidite, to 
je tudi nekaj, kar človek naredi zase. 
Dober vernik mora moliti petkrat 
dnevno. To je stvar odločitve posame
znika, a to te ne naredi drugačnega 
od ostalih.

Popotovanje od niča do nič
Obiskali smo končni postojanski izolske promenade. In kaj smo videli?
Turistična sezona turističnega me- shotovsko stanje. Turisti seveda o tej
sta je v polnem teku, a turistična 
podoba turističnega mesta je vpra
šljiva. S tem seveda ne mislimo na 
odlagališče na peščenem parkiri
šču za gostinsko šolo, ali na ostale 
še neurejene predele naše turistič
ne ponudbe, temveč na njen zače
tek, in njen konec.
Gre za sprehajalno pot, ki turista 
vodi iz enega konca naše, izolske 
obale, na drugi. Če se ta naš na
mišljeni turist odloči, da sprehod 
začne na divji plaži pod Belveder- 
jem, ga bo tam pričakal pogled na 
takoimenovano ..izolsko sramoto". 
To je lokal pod Belvederjem, za ka
terega so se Shoto klubovci dolga 
leta prizadevali, da bi ga iz »Izolske 
sramote" spremenili v enega najbolj 
aktivnih mladinsko kulturnih cen
trov v tem delu Evrope, in kar so 
tudi kljub pomanjkanju vsakršnih 
sredstev dosegli.
A vsem znani dogodki in tisti, ki se z 
delovanjem mladinskega kulturnega 
centra očitno niso strinjali, so dose
gli, da se je vse skupaj vrnilo v pred-

bolj ali manj osebni vojni ne vedo 
nič. Vedo pa, da se izolski sprehod 
začne ob razbitini, na nekakšnem 
javnem odpadu. Konča pa se?
Ja, konča se na zelo podobni loka
ciji, pri restavraciji na svetilniku. 
Tukaj je zgodba sicer nekoliko dru
gačna, a dejstvo je, da je rezultat 
podoben. Turistična Izola lahko 
ponudi turističnemu gostu prazen, 
zapuščen lokal na verjetno njeni 
najlepši točki.

Samo čas za to si moraš vzet. Je pa 
cilj našega društva predvsem ta, da 
Islam predstavimo karseda dobro 
vsem, ki jih kaj o naši veri zanima.
- Slišal sem tudi, da še niste člani 
Slovenske Islamske skupnosti, ki 
se je med drugim v tem času tudi 
razdelila na dva tabora, in na dve 
ločeni organizaciji.
- Res je, a to predvsem zato, ker še 
nismo dovolj veliki. Po zakonu bi 
morali imeti vsaj 250 članov za to, da 
se kot verska skupnost pridružimo 
slovenski skupnosti, nas pa je zaen
krat kakšnih 100. Poleg tega je tu še 
nekaj nesoglasij, a to se da vse rešiti. 
Razmišljali smo tudi, da bi se poveza
li s koprsko skupnosjo, a je vsekakor 
molilnica v Izoli nujno potrebna, saj 
je na Obali vsaj kakšnih 3000 musli
manskih družin, zato ena sama molil
nica v Kopru vsekakor ne bi zadosto
vala. No, najprej pa bi hoteli urediti 
naše prostore. Naslednji korak, ki nas 
čaka, je postavitev knjižnice v našem 
društvu. To bi bil že dober začetek.

Aljoša Mislej

Beg prireditev

Odgovor na prispevek objavljen 
v Mandraču z dne 21.05.2009 
pod naslovom: Ali je samo denar 
kriv za beg prireditev iz Izole

V delu članka z naslovom Ali je 
samo denar kriv za beg priredi
tev? iz Izole je ga. Daniela Novak 
navedla netočne in zavajajoče po
datke v zvezi z vprašanjem, zakaj 
se je prireditev Slovenian open
- Mednarodno odprto prvenstvo 
Slovenije v standardnih in latin
skoameriških plesih preselila v 
Koper.
Organizatorji prireditve se namreč 
na Občini Izola niso oglasili in se 
niso prijavili na javni razpis za so
financiranje turističnih prireditev 
v občini Izola za leto 2009, ta je bil 
objavljen v Uradnih objavah (Man- 
drač) dne 29.1.2009. Po informacij 
s strani Centra za kulturo, šport in 
prireditve so se sicer nanje obrnili, 
vendar prošnje niso poslali. 
Potrebno je tudi vedeti, da je or
ganizator za najem dvorane za 
izvedbo lanske prireditve Cen
tru za kulturo, šport in priredi
tve dolžan še 3.169,32 EUR.
Med prireditvami, ki jih avtor 
članka omenja, da jih ne bo v Izo
li, pa so prireditve, za katere se 
organizatorji prav tako niso pri
javili na razpis za sofinanciranje 
turističnih prireditev, torej Medi
teran festival, Demšarjev festival 
in OrkesterkamP, organizatorji 
slednjega so se sicer pozanimali, 
vendar se dejansko niso prijavili. 
Drugi projekti, ki jih avtor navaja
- festival animiranega filma, sli
karski Ex tempore -so del letnega 
načrta Centra za kulturo, šport in 
prireditve. Glede samih plesnih 
prireditev pa bo v juliju Plesni

kampus Izola v or
ganizaciji izolskega 
društva KUD Erato.

Občina Izola

Odnosi z javnostmi

Lokal je trenutno v 
lasti Hotelov Belvede
re, a za njega je, med 
drugimi javno izrazil 
zanimanje tudi žu
pan Klokočovnik. V 
pogovoru z direktor
jem Hotelov Belve
dere Brankom Selja
kom smo izvedeli, da 
ruski lastnik Hotelov 
Belvedere razmišlja o 
prodaji objekta, da pa 

se mu vseeno ne mudi tako hudo, 
da bi sprejel katerokoli ponudbo. 
Nekaj so jih sicer že dobili, a še nič 
uradnega. Med drugimi so se o tej 
možnosti pogovarjali tudi z Občino. 
Kdo bo na koncu, če sploh, prišel do 
tega objekta je nemogoče predvide
ti, saj tudi časi niso ravno ugodni za 
takšne posle. Vemo pa, da bo vsaj še 
eno turistično sezono objekt same
val. Tako kot tudi lokal pod Belve
derjem na drugem koncu izolskega 
zaliva. Nič kaj vizionarska slika 
naše turistične ponudbe. a.m.
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Mediteranska gostilna brez terase 
je kot hrenovka brez gorčice
To vedo gostinci in vedo tudi tisti v občinski upravi. Toda najnovejše županove izjave so gostince ob Sončnem nabrežju 
pošteno razjezile. In medtem ko eni pogrešajo možnost sodelovanja v takem projektu pa je slišati celo ocene, da gre 
za nekakšen politični revanšizem, ker v času volitev vsi niso bili na strani “zmagovalcev".
O nekaterih dvomih v zvezi s pretlako- 
vanjem Sončnega nabrežja smo v Man- 
draču že pisali, kot kolateralna škoda 
pa se je pojavila napoved o razpisu s 
katerim naj bi občina oddala v najem 
javno površino, ki jo zdaj zasedajo te
rase lokalov ob Sončnem nabrežju. To 
bi seveda lahko pomenilo, da kateri od 
sedanjih gostincev ali slaščičarjev na 
razpisu ne bi dobil površin, ki jih že zdaj 
uporablja in za katere plačuje najemni
no, to pa bi lahko bistveno ogrozilo nji
hovo poslovanje in morda celo obstoj.

Župan Klokočovnik je namreč na ti
skovni konferenci pred dvema tedno
ma omenil, da so gostinci, ki imajo 
lokale na Sončnem nabrežju, na črno 
razširili terase, in da bo v prihodnje, 
ko bo Sončno nabrežje pretlakovano, 
Občina te terase dodelila najboljšim 
ponudnikom preko razpisa. Kar ima 
seveda svojo logiko, saj je tudi Obči
na neke vrste podjetje, ki mora skr
beti za svoj dobiček, in ponujanje 
občinskega nabrežja najboljšemu 
ponudniku je le preslikava trenutne
ga kapitalističnega sistema.
In zakaj naj bi gostinci avtomatično 
pridobili pravico do tega? Ja, zakaj? 
Morda zato, ker imajo nasproti go
stilne, ki privabljajo goste v naše 
(turistično) mesto, ker lahko gostom 
ponudijo kakšno lokalno speciali
teto, ali pa osvežilno limonado ob 
pogledu na komunalno pristanišče, 
ki je za nas tako samoumevno, a za 
tiste, ki prihajajo iz kontinenta, pred
stavlja enega od razlogov, zakaj so se 
odpravili ravno k nam, in ne v, reci
mo, Čatežke toplice?

Brez teras ni gostinstva
O razlogih bi lahko razpravljali po 
dolgem in počez in prepričan sem, 
da ima župan, ki je o tej zadevi ver
jetno tehtno predebatiral z občinsko 
upravo, dobre motive, in vsekakor 
razmišlja le o najboljši rešitvi za našo 
občino (majhna začetnica seveda ni 
tipkarska napaka). A vseeno je naše 
delo tudi to, da sami poskušamo 
ugotoviti, kaj je bolje, in kaj ni.
Pa za začetek odmislimo dobiček, 
ki bi ga lahko bila deležna Občina, 
če bi te terase oddala preko razpisa, 
in se posvetimo najprej gostincem, 
ki bi te terase lahko izgubili. Vsi so 
mnenja, da bi to preprosto pomenilo 
zaprtje dejavnosti, saj so čez poletje 
povsem odvisni od teras. Še več. Od 
teh poletnih mesecev je odvisno tudi 
njihovo preživetje skozi hladne, tu
ristično nezanimive zimske mesece. 
Tako da terasa za njih ni le popestri
tev ponudbe. Terase so osnovni del 
njihove ponudbe.

Res je tudi, da nima vsak lokal v Izoli 
terase, a po drugi strani, gost v ob
morskem mestu pričakuje od lokala, 
ki se nahaja na „rivi“ predvsem tera
so.
Dovolj je, če si ogledamo Izoli po
dobna mediteranska mesteca. Mesta 
živijo od teras. Pa ne finančno. No, 
tudi, a ne povsem. V tem primeru gre 
predvsem za živžav, ki ga mediteran
ska mesteca nudijo. Sprehajalce, ki 
se ne sprehajajo tam, kjer ni nikogar, 
temveč tam, kjer je največ ljudi. Naj
več ljudi pa je ravno v okolici teras. 
Sicer je treba dodati, da bi gostinci 
kljub vsemu imeli še vedno možnost 
prijaviti se na razpis, a to jim ni v ve
liko tolažbo. Eden od njih je zatrdil, 
da se bodo vsekakor borili, če pride 
do tega, a borba med zaprtimi kuver
tami je nenavadna borba. Gostinci 
že tako ali tako ne plačujejo nizke 
najemnine, poleg tega so letos mora
li odplačati celoten znesek že na za
četku sezone, a to le tisti, ki so letos 
prišli do pogodbe. Nekateri na to še 
vedno čakajo.

Lungomare in cesta
Pa se vrnimo na praktičen del te 
zgodbe. Župana je zmotilo tudi to, 
da je prehod mimo teras na nabrež
ju preozek. Lahko bi kdo tudi pa
del v vodo, recimo kakšna mama z 
otrokom. Lahko bi, res je. Sam sicer 
ne pomnim, da bi kdo padel v vodo 
ravno tam. Pred časom je eden od 
izolskih ribičev padel v vodo malo 
naprej, že skoraj pri Lonki, a širina 
sprehajalne poti takrat ni imela vid
nejše vloge v zgodbi. A če resnično 
pomislimo, da bi do tega lahko priš
lo, nam pride na misel drugačna 
rešitev. Namreč, zdaj ugotavljamo, 
kako bi zmanjšali teraso za poldrugi 
meter, in omogočili sprehajalcem več 
svobode pri sprehajanju, a po drugi 
strani teras, dobesedno, poteka dvo- 
pasovna cesta, na kateri že tako ali 
tako imajo pešci prednost.

Družinski hotel je v oblakih
Pred več kot dvema letoma je občinski svet sklenil, da se stavba na Velikem 
trgu proda zainteresiranemu investitorju za gradnjo mestnega hotela. Prva 
prodaja je menda propadla zaradi previsoke cene, druge pa ni bilo ali ni bilo 
zainteresiranih. Stavba pa se bo, zdaj zdaj, sesula.

Kaj pa če bi, sem pomislil, del ceste 
žrtvovali za varnost sprehajalcev? Ali 
je takšna cesta sploh potrebna ob 
takšni prometni ureditvi? Zdaj ima 
naša dvopasovnica tri točke, kjer se 
zoža in omogoči prehod le enemu 
avtomobilu naenkrat. Kaj pa če bi si 
omislili drugačno zgodbo, kot jo re
cimo imajo po celotni Škotski? 
Enopasovnica, s tremi ..odstavnimi" 
točkami, kjer se lahko vozniki usta
vijo in počakajo, da se cestišče spro
sti. Je to razmišljanje tako hudo na
pačno? Je cesta skozi stari del Izole, 
mimo rive, sploh tako nujna? Poleg 
tega, je sploh tako nujno potrebno, 
da se morajo sprehajalci tudi tam, 
kjer so terase, sprehajati čisto ob 
vodi?
Če sprehajalec začne svojo spreha
jalno odisejo po izolski rivi na divji 
plaži pod Belvederjem, ga noge la
hko neovirano vodijo ob obali do 
Ladjedelnice. Ko sem obiskal grški 
Vassiliki, majhno obmorsko vasico 
na otoku Lefkas, znano med angleš
kimi turisti predvsem kot eden bolj
ših krajev v Evropi za surfanje, sem 
opazil, da je v predelu, kjer imajo 
terase, onemogočen prehod ob mor
ju. Ker tam so pač mize, za mizami 
sedijo gostje, ki uživajo ob suvlakiju 
in musaki, sprehajalci pa tistih 200 
metrov (ja, Vassiliki, kljub niti 500 
prebivalcem, nudi več gostiln s tera
so kot Izola) prehodijo na sezonsko 
zaprti cesti.

Septembra je še sezona
Rešitev za izolsko sprehajalno stisko 
je seveda ogromno. Tudi rešitev za 
napihovanje občinskega proračuna 
je še nekaj. Težko si lahko torej pred
stavljamo, da je oddaja terase preko 
razpisa najboljša možna poteza, saj 
so terase pomembna ponudba vsa
ke turistično naravnane občine, in 
si ne bi smela dovoliti, da jih izgubi. 
In že samo pretlakovanje Sončnega 
nabrežja, s katerim se sicer lastniki 
gostiln popolnoma strinjajo, in je 
predvideno za sredino septembra, 
ko je sezona še vedno zelo živa, ne 
zveni kot najbolj racionalna poteza. 
Tudi en mesec dela je v teh časih la
hko zlata vreden, a nikoli toliko, kot 
zagotovilo, da ne bo potrebno zapreti 
aktivnosti. In ne pozabimo, nekate
re so tam že več kot petdeset let, več 
kot traja katerikoli mandat.
In nekateri so tudi finančno poma
gali pri gradnji taiste sprehajalne 
poti. Verjetno res ne bi bilo etično, 
če bi jih zdaj spodili stran. Verjetno 
tudi ne bi bilo daljnoročno koristno. 
A mi ne vemo vsega, in tudi plačani 
nismo, da bi. Zato bomo pač le potr
pežljivo počakali, kako se bo zgodba 
odvila, in nato pridno poročali. Ko
rektno, nepristransko, s kakšnim od
večnim komentarjem tu in tam.

Aljoša Mislej
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Kako so Istrani spoznavali 
Kras v učilnici naravi
Pred kratkim se je šest učencev OŠ 
Livade (Nejc Donava!, Špela Berger, 
Urška Radolovič, Nana Posega, Ana
marija Baruca in Sanja Terzič) v 
okviru kreativnih delavnic udeležilo 
zaključka natečaja »KRAS v posodo
bljenih učnih načrtih«, ki je del pro
jekta Učilnice v naravi - Vivarij Prote
us. Razpisal ga je Turizem Kras d.d. v 
sodelovanju z Zavodom RS za šolstvo. 
Vse aktivnosti so se dogajale med 
vhodom v Postojnsko jamo in reko 
Pivko, na ploščadi in promenadi 
pred Hotelom Jama v Postojni. Naši 
učenci so bili v vlogi fotoreporterjev 
pod mentorstvom učiteljice Sabine 
Dražič.
Natečaja se je udeležilo okrog 700 
udeležencev (učencev in mentorjev) 
iz vse Slovenije in nekaj tudi iz Ita
lije. Predšolski otroci, osnovnošolci, 
srednješolci in društva so proučevali 
KRAS, vsak na svoj način. Svoje iz
delke, poskuse, ugotovitve, gleda
liške igre in delavnice so predstavili 
vsem mimoidočim turistom.
Ker poteka tradicionalni zaključni 
dogodek na soboto pred Dnevom 
Zemlje, nas je na občutljivost kraške- 
ga prostora s simbolično zbiralno in 
nagradno akcijo »NI DEBATE, KAM 
NA KRASU DATI APARATE« opozo
ril ZEOS d.o.o.
Skupina otrok, pod vodstvom koor
dinatorice Urške Tušar je iz zbranega 
elektro materiala Zeos d.d. (tipkov
nice, telefoni, GSM,...). izvedla tudi 
zanimivo prostorsko instalacijo. 
Kljub nenadnemu poslabšanju vre
mena s točo so naši fotoreporterji 
skoraj vse utrinke, izvirne delavnice 
in predstavitve ujeli skozi objektiv 
in pri vsem tem prav zares uživali. 
Prav vsi udeleženci natečaja smo bili 
nagrajeni, saj smo se že navsezgodaj 
zjutraj z vlakcem odpravili v preču
doviti podzemni svet - Postojnsko 
jamo.

Vodiči so nas vodili po notranjosti 
jame in nam razlagali o nastanku 
kraških jam in vseh zanimivosti o 
Postojnski jami. Prispeli smo tudi 
do razstavljenega dinozavra, kjer 
nam je na pogledu nanj zastal dih. 
Iz jame smo se vrnili polni prijetnih 
občutkov in vtisov o lepotah, ki jih je 
ustvarila mati narava.
Ogledali smo si tudi učilnico v naravi 
- Vivarij Proteus, kjer nas je pozdra
vil zmajček Jami. Otroci iz vrtca so 
zapeli pesmico in zmajček Jami je 
vse prisotne obdaril z bonbončki. Tu 
smo videli različne jamske živalce in 
živo človeško ribico. To je bilo nepo
zabno doživetje.
Na zaključni prireditvi v hotelu Jama 
nas je zabavala glasbena skupina 
MAK iz Postojne. Simpatična pevka 
nas je vabila k plesu in petju. Organi
zatorka Marjeta Marinčič je pohvalila 
vse sodelujoče in izpostavila, da sta z 
gospo Sonjo Zajc iz Zavoda za šolstvo 
(Celje) imeli veliko težav pri izbiri treh 
“naj” udeležencev. Skupaj sta se od
ločili podeliti nagrado enemu vrtcu, 
eni osnovni in eni srednji šoli. Gospa 
Sonja Zajc je poudarila inovativnost in 
ustvarjalnost prav vseh skupin.
Učenci so bili zelo navdušeni nad celot
nim dogajanjem, domov so se vrnili z 
željo, da bi se tudi naslednje leto vrnili 
v Postojno.

Vsi prisotni smo ugotovili, da smo se 
z aktivnim raziskovanjem krasa veli
ko več naučili kot bi se sicer samo pri 
rednem pouku.

Lilijana Hrvatin

13. CICIOLIMPIADA
V soboto, 30. maja, ob 8.30 uri, bo 
VIZ Vrtec Mavrica Izola organiziral 
že 13. CICIOLIMPIADO, na plošča
di ob enoti vrtca Livade, v primeru 
dežja pa v telovadnici O.Š. Livade. 
Prireditev bo povezoval Sten Vilar 
z Damjano Golavšek.
13. Ciciolimpiada je posvečena 
EKOLOGIJI, vodil pa nas bo slogan 
»ZAVIHAJMO ROKAVE, POČISTI
MO SMETI! MI EKO SMO OTROCI, 
POMAGAJTE ŠE VI!«. K sodelovanju 
smo privabili še otroke drugih vrt
cev. Pri igrah nas bodo spodbujali 
tudi starši, stari starši in ostali obi
skovalci prireditve. Prisluhnili bomo 
predstavnikom nekaterih izolskih 
podjetij in organizacij, ki skrbijo za 
čisto in urejeno okolje.
Med igrami bosta potekali sedaj že 
tradicionalni, vzporedni aktivnosti: 
srečelov in razstava ustvarjalnosti 
naših otrok, ki je letos tudi ekološko 
obarvana. Razstava bo na ogled v te
lovadnici enote Livade do ponedelj
ka, 1. 6.2009.

Ravnateljica vrtca: Suzana Božič

Indijanci iz plemena Izolanov

Osnovnošolska anketa o naših parkih
V okviru izbirnega predmeta Rastline in človek in Evropskega dneva 
parkov (24.5.) so učenci in učenke OŠ Vojke Šmuc naključno izbrane 
mimoidoče v centru mesta povprašali o tem, katere parke v Izoli pozna
jo, kako se jim zdijo urejeni, kaj bi spremenili in, ali jih je sploh dovolj... 
Takšni so bili njihovi odgovori:
- Največ jih pozna park Pietro Coppo, ta park se jim zdi najbolj urejen, ne
kateri so pripomnili da ima preveč betona, v poletnem času ni sence, cvetice 
so preveč enoličnih barv, fontano bi bilo treba usposobiti.
- Nasplošno so parki lepo urejeni.
- Več cvetja in sence bi morali imeti tudi ostali parki, pa več trate, da bi lahko posedali 
na travi.
- Anketiranci pogrešajo tudi tablice z imeni rastlin, ki so v parku.
- Pri gasilskem domu sta dve posušeni drevesi, ki kvarita videz in pogled na Izolo.
- Ura v parku v Mandraču naj kaže točen čas iz vseh strani, da ne povzroča zmede.
- Parkov je sedaj dovolj, bojijo pa se kako bo v prihodnje, glede na vse pozidave.
- Obiskovalka iz Milana je povedala, da so ji naši parki bolj všeč kot v Milanu (poseb
no pri Svetilniku), da so rastline bolj raznolike, sama je vključena kot prostovoljec pri 
urejanju parkov (ideja za Izolane).

Prispevek so pripravile učenke OŠ Vojke Šmuc: Martina Poljšak, Tea Ivančič, Samim 
Gerič, Kaja Obštetar, Ines Haupt in Helena Zakrajšček z učiteljico Orjano Barič

Zgodovina uči, kako so ljudje ži
veli pred davnimi časi, odkriva in 
raziskuje, kakšen je bil njihov svet. 
Pove nam, kaj so jedli, kako so se 
oblačili, kakšno glasbo ustvarjali 
in kakšna je bila njihova umetnost, 
kako so pripovedovali zgodbe. Tako 
lahko bolje razumemo današnji na
čin življenja. Pred davnimi časi se je 
dogajalo veliko stvari in mi o vsem 
tem lahko sedaj govorimo. Kdo ve 
kaj bodo nekoč govorili o nas? Ne
koč so živeli ljudje. Vedno se jim je 
nekam mudilo. Živeli so v drvečem 
mestu,.. In tu se je pojavila ideja, da 
bi lahko popestrili en otroški dopol
dan takole:
Prejeli smo pismo indijanskega 
poglavarja črna voda, ki je otroke 
skupine Ostržek iz vrtca Mavrica 
povabil na indijansko pustolovšči
no. Seveda smo se vabilu z vese
ljem odzvali in se temu posebnemu 
dogodku tudi primerno pripravili. 
Izdelali smo si indijanske obleke, 
nakit, brali indijanske knjige, pori
sali obraze nadeli perjanice in odšli 
na tabor, kjer nas je čakal poglavar. 
Tam nas je najprej sprejel v svoj ta
bor. Nato smo se porazdelili okoli 
šotorov in jih porisali.

Posedli smo se okoli ognja in si spe
kli indijanski krompir na bambuso
vih palčkah nato pa popili pijačo, ki 
se je imenovala bizonova kri. Pogla
var nas je nato povabil na obredno 
-kajenje - pipe miru z objubo, da 
bomo spoštovali naravo in vse njene 
zakone, da bomo spoštovali vsa bi
tja, ki živijo v vodi, na tleh in v zra
ku. Povedal nam je kako so indijanci 
spoštovali naravo. V spremstvu In
dijanca “pojoča zemlja” smo naše 
male indijančke popeljali v svet in
dijanske glasbe, igrali indijanske 
inštrumente in, ker nam je bilo že 
močno vroče, zaplesali še ples dež
ja, ki ga seveda nismo priklicali. Za 
konec smo jih še naučili streljanja z 
lokom. Postali smo pravi indijanci 
in dobili priznanje. Indijanska pu
stolovščina je bila nepozabna.

Alenka Blazina
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Varuhinja je pobliže spoznala težave 
nekaterih naših sokrajanov

Župan odgovarja

V sredo je Izolo obiskala varuhinja 
človekovih pravic dr. Zdenka Čeba- 
šek-Travnik, ki je ob pomoči svojih 
sodelavcev prisluhnila težavam 
naših sokrajanov. Teh je bilo 16 
prijavljenih, vsakemu pa je varuhi
nja s svojo ekipo namenila pol ure. 
Ob tem pa je prisluhnila težavam 
še treh sokrajanov, ki so prepozno 
izvedeli za njen obisk in se niso us
peli prijaviti. Glede na to, da je njen 
obisk trajal en dan, in da je prišla z 
dvema ekipama je jasno, da več kot 
toliko jih tudi ne bi mogla sprejeti.

Varuhinja je na tiskovni konferen
ci, ki je sledila pogovorom z obča
ni, prisotnim razložila, kako njeni 
obiski potekajo v treh točkah. Naj
prej opravi pogovor z županom 
Občine, nato pogovore s pobud
niki, in končno še pogovor z no
vinarji. Je pa v izolskem primeru 
morala prvo točko preskočiti, ozi
roma spremeniti, saj se je moral 
župan zaradi obveznosti v zdrav
stvu pogovoru z varuhinjo odpo
vedati. Namesto njega je pogovor 
opravila v.d. direktorice Občinske 
uprave. Ta je varuhinji predstavi
la nekaj izstopajočih problemov, 
nato je varuhinja spomnila direk
torico na nekaj drugih, kot je reci
mo stanovanjska problematika, ki 
je tudi sicer najbolj pogosta težava 
v Izoli, in na reševanje zagate gle
de čistilne naprave, skupne inve
sticije koprske in izolske Občine. 
Varuhinja in direktorica sta se tudi 
pogovarjali o problematika nasilja 
na osnovni šoli.

Med pogovori s pobudniki je va
ruhinja človekovih pravic ugoto
vila, da so le ti zelo raznoliki. Ob 
že prej omenjenih stanovanjskih 
težavah, imajo tako naši sokrajani 
težave tudi z delovnimi razmerji, 
s sodišči, ki na dolgo vlečejo za
deve, pojavil pa se je tudi problem 
okoli priznavanja statusa vojaš
kega invalida. Dodala je še, da so 
situacije za pobudnike resnično 
stresne.

Prevladujejo stanovanjske 
težave
Več kot polovica pobudnikov ima 
težave z iskanjem stanovanja, to pa 
preprosto zato, ker ne le, da ima
mo v občini pomanjkanje nepro
fitnih stanovanj, temveč tudi zato, 
ker ni na razpolago niti tržnih, pri 
katerih bi nato Občina prosilcem 
pomagala s subvencijami. To pa je 
problematika, pri kateri varuhinja 
ne more neposredno pomagati, je 
pa omenila, da se bo zavzela za 
državni zakon, ki bi olajšal mla
dim družinam pot do stanovanja.

Ker je na Obali težava v tem, da 
stanovanj, ki bi jih mladi tudi s 
pomočjo državnih subvencij lah
ko najeli, preprosto ni, bi bilo po
trebno ugotoviti, kako prepričati 
lastnike stanovanj, ki jih ne odda
jajo zaradi strahu, da bi dobili naj
emnike, ki nato ne bi hoteli ven, 
da jih vendarle oddajajo.
Omenila je še, da bo vsekakor 
pozvala Občino in Center za so
cialno delo, da bi se bolj angaži
rali pri svetovanju občanom ob 
iskanju stanovanja.
Poleg stanovanjskega problema in 
težavam z gradbenimi inšpekci
jami, ki so s prvimi tesno poveza
ne, pa so tu še pritožbe na hrup v 
San Simonu, tako s strani kraja
nov, kot tudi turistov, težava kra
jana pri priznanju statusa vojnega 
invalida in druge.
Varuhinja je na koncu dodala, da 
Slovenija počasi izgublja kriterije, 
po katerih se je samoimenovala za 
socialno državo. To pa ni nič kaj 
spodbudno.

A.M.

Odgovor na pismo g. Alojza Peča
na, objavljeno v Mandraču z dne 
21.05.2009 pod naslovom: Kje so 
končale obljube
G. Alojz Pečan je v Mandraču z dne 
21.05.2009 objavil pismo z naslovom 
Kje so končale obljube. Izhodišče, s 
katerim se me je gospod Pečan tokrat - 
kot že tolikokrat doslej - lotil in me ža
lil je naslov članka v Zurnalu. Najprej 
bi veljalo ločiti med pikami in vejicami 
ali med bistvenim in nebistvenim ali še 
drugače - izluščiti dejansko sporočilo. 
Ne lastim si Izole, sem samo župan, ki 
želi zagotoviti razvoj Izole, izkoristiti 
čimbolje prostorske možnosti in prio
riteto razvoja v Izoli. Naj gospod Pečan 
še toliko izrablja časopisni prostor in 
uporablja svoje energijo zato, da piše, 
kako mu je vseeno, kaj in kako delam 
ali kakšen da sem, pa se vseeno ne 
more upreti skušnjavi, da me osebno 
ne užali s tem, kar mu pač pride pod 
roko. In to se lahko prebere v vsakem 
stavku. Zato je popolnoma vseeno, ali 
zanikam njegove navedbe ali obtožbe 
ali ne, ker je namen pisanja g. Alojza 
Pečan žaljenje mene osebno.
Nekaj pa velja - izrečene in napisane 
besede bolj govorijo o govorcu kot o 
tistemu, ki so mu namenjene. V vašem 
primeru, g. Pečan, vsakokratna ploha 
žaljivih, sarkastičnih, ciničnih in ne
resničnih besed na moj račun govori 
o vas.
G. Pečan, eno je, če se ne strinjate s 
prenovo Sončnega nabrežja, pa če 
vam niso všeč mačehe in imate rajši, 
recimo vijolice - to je vaša legitimna 
pravica. Drugo pa je, če poslušate do
mnevne govorice, jih pretvorite v dej
stva in v očitke, že kar žalitve na moj 
račun, ne da bi jih preverili - to pa ni 
več vaša pravica. Ali natančneje, tu se 
začne moja. Zato vas vljudno vabim, 
da se oglasite pri meni, kjer se bova 
morda pogovorila in razjasnila marsi
katero dilemo.

Tomislav Klokočovnik - župan

OBVESTILO AVVISO
Uporabnice, uporabniki komunalnih storitev! Cittadine / cittadini utenti dei servizi pubblici comunali!

Obveščamo vas, da smo v prostoru pri vhodu v upravno stavbo 
Komunale Izola postavili zabojnik za nevarne odpadke, v kate
rega lahko brezplačno oddate vaše odslužene (majhne) 
baterije in sijalke.

Vi informiamo che è stato collocato, nel locale accanto all’ingresso 
nell’edificio dove ha sede la Komunala Isola, un contenitore per 

rifiuti pericolosi nel quale potete conferire gra
tuitamente pile e lampade esauste.

Vse ostale nevarne odpadke kot, so 
stara zdravila in kozmetika, uporablje
no jedilno olje, razne kemikalije, barve, 
lake, spreje, topila in ostale nevarne 
odpadke, lahko oddate brezplačno na 
zbirni center, ki se nahaja na odlagali
šču odpadkov Izola.

Gli altri rifiuti pericolosi, come ad esempio 
i medicinali ed i cosmetici scaduti, l’olio ali
mentare esausto, prodotti chimici diversi, 
vernici, colori, bombole spray, solventi e 
simili, possono essere consegnati gratuita

mente al centro di raccolta situato presso la 
discarica di Isola.

19.00 ure, v soboto od 8.00 do 12.00 ure.
Nedelja in prazniki: zaprto.

Za vse ostale informacije lahko pokličete na 
telefonsko številko 05/66 34 950 ali preko spletne strani 

www.komunala-izola.com, s klikom na “pišite nam".

Obratovalni čas odlagališča je od ponedeljka do petka od 8.00 do L’orario di lavoro della discarica è da lunedì a venerdì, dalle ore

kl
komunala
izola - isola

8.00 alle ore 19.00, il sabato, dalle ore 8.00 alle ore 12.00. 
Domenica e festivi: chiuso.

Per qualsiasi informazione potete chiamare il numero telefonico 
05/66 34 950 oppure rivolgervi alla nostra azienda attraverso il sito 
web www.komunala-izola.com ciccando sulla rubrica “scriveteci".
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Prehitevanje prehitrega poletja
Delavci Komunale so se lotili najnujnejših vzdrževalnih del na izol
ski punti, ki je že sredi maja doživela pravi turistični bum. V soboto 
in nedeljo je bila namreč tako zasedena, da skoraj ni bilo moč najti 
prostora za brisačo ali ležalnik. Kako tudi ne, ko pa je bila tempe
ratura zraka nad 30 in temperatura morja nas 24 stopinj Celzija. Za 
začetek bodo komunalci popravili robnike in zid ob majadamski 
poti, potem pa se bodo lotili še pomola in dostopov do vode, ki so 

trenutno zelo nevarni.

Gusarji niso le v Somaliji
Tudi v Izoli ga najdemo in to že nekaj let po vrsti. Ko pride s svojimi osnov
nošolci, s kitaro in pesmijo ter z glasnimi klici, potem vemo, da se je sezona 
začela. Naš, izolski gusar, pozna svoje delo in si gotovo zasluži naziv enega 
najboljših animatorjev otrok, kar smo jih imeli priložnost spoznati.

Popravek in opravičilo
V prejšnjem Mandraču smo zapisali, da je bila delitev cvetja Izo- 
lanom ideja Danila Markočiča in županje Brede Pečan. Pa smo v 
nadaljevanju dobili kar nekaj pojasnil, da ni bilo čisto tako. Prvo 
delitev cvetja sta namreč opravila takratni župan dr. Mario Gasparini 
in Alojz Zorko kot takratni direktor Komunale. Dodatna informacija 
je, da so cvetje najprej podarili zato, ker so ga neznanci pobrali vsa
kokrat ko so ga posadili na javne površine in so na ta način rešili ta 
problem. Po še dodatni varianti pa so lončnice, posebej za to prilož
nost, gojili v izolski vrtnariji. Skratka, nič ni čisto tako kot se zdi.

Letos 314 kg nevarnih odpadkov
Prejšnji petek in soboto je izolsko Komunalno podjetje izpeljalo Akcijo 
zbiranja nevarnih odpadkov, s pomočjo katere so občanom ponudili mož
nost, da se „rešijo“ nevarnih in strupenih odpadnih snovi. Med te sodijo 
stara zdravila in stara kozmetika, uporabljeno jedilno olje, odslužena sve
tila, razne kemikalije, barve, laki, razpršilci, topila itd.

Letos so v teh dveh dneh zbrali 314 kg odpadkov, od tega:
Akumulatorji 62 kg, Jupol 54 kg. Jedilna olja 24 kg, Varikine 3 kg, 
Razne barve 56 kg, Odpadna zdravila 26 kg, Škropiva 4,5 kg. Razne 
kreme 9 kg, Razni sprayi 16 kg, Čistilna sredstva 15 kg, Odslužene 
sijalke 15 kosov, Insekticidi 1,5 kg, Majhne baterije 5 kg, Antifriz 7 
litrov, Silikon 4,5 kg, Laki 3,5 kg, Motorna olja 8 litrov 
Največjega odziva občanov so bili delavci komunale deležni v ulici Pro
letarskih brigad v Jagodju, ter v Veluščkovi ulici v Livadah. Najslabši 
pa je bil na podeželju, natančneje na Šaredu in v Kortah, kjer takore- 

koč ni bilo odziva.
Na Komunali so z akcijo razmeroma zadovoljni, kljub temu, da je bilo 
lani nabranega mnogo več. Povedali so nam tudi, da je odziv na podeže
lju vsako leto slabši, a da je to lahko povezano tudi s tem, da na deponiji 
skozi celo leto sprejemajo nevarne odpadke, in marsikdo jih raje sam 
pripelje do njih, kot pa da čaka letno akcijo. Kot bi rekli, zakaj počakati, 
da nam naredi nekdo jutri, če lahko sami tudi danes.

POGOVOR O ZDRAVSTVU
VSEM DRUŠTVOM CIVILNE DRUŽBE KOPER, IZOLA, PIRAN 

VABIMO VAS NA OKROGLO MIZO:
KAKŠNO ZDRAVSTVO POTRBUJEMO? 

ki bo 29. maja 2009, ob 10.00 uri, v kavarni hotela Delfin.
V zadnjih 15. letih se naš zdravstveni sistem neprestano spremi
nja. V zadnjih 5. letih pa te spremembe vedno bolj čutimo na 
svoji koži. Z novim zdravstvenimi zakoni je bil uveden nov javno 
zasebni model financiranja in izvajanja zdravstvene dejavnosti. 
Tako je tudi v našem zdravstvenem sistemu prevladala tržna 
usmerjenost in odgovornost za lastno zdravje, gledano skozi fi
nančno perspektivo medtem, ko so postale vrednote kot so: soli
darnost, enakost, pravičnost, kot dediščina preteklega družbene

ga reda, nič vredne.
Predstavili vam bomo razloge za težave v katerih je danes naš 
zdravstveni sistem in naše poglede, kako zagotoviti javen in ne
pridobiten zdravstveni sistem, ki mora biti solidaren in pravičen, 
univerzalen in dostopen za vse ljudi.
Prosimo, da se udeležite tega razgovora in s svojimi izkušnjami 
ter predlogi prispevate k zdravstvu po meri ljudi.
Pričakujem vašo udeležbo!

Predsednik PZDU JP: Marjan Pavlič

Ureditveni načrt za pošto na začetek
Socialni demokrati načeloma podpi
ramo projekt gradnje podzemne ga
ražne hiše za pošto, a želimo, da se 
vsi postopki vodijo transparentno in 
v sodelovanju z Izolankami in Izola- 
ni, ki mejijo na bodočo garažno hišo. 
Zato smo toliko bolj zaskrbljeni, ker 
kljub obljubam, da se bo spremenje
na različica UN Pošta ponovno pred
stavila javnosti, tega do danes nismo 
doživeli.
Glede na to, da so se po prvi obravna
vi zgodile številne spremembe, pred
vsem kar zadeva prometno ureditev, 
etažnost, faznost gradnje in senčenje 
sosednih stavb, smo prepričani, da bi 
morali projekt še enkrat predstaviti 
Izolankam in Izolanom pred drugo 
obravnavo. Poleg pomanjkanja jav
nega dialoga imamo še nekaj tehtnih 
pripomb, želeli bi, da se izvede ma
njša prometna študija, saj se bodo vsi 
uvozi in izvozi iz garaže za 750 vozil 
izvajali na Cankarjev drevored. Obe
nem predlagamo, da se etažnost stavb 
ob Cankarjevem drevoredu zniža za 
eno etažo, torej na P+l+M namesto 
P+2+M. Ostaja odprto tudi vprašanje 
vrtin na celotnem območju urejanja, 
saj je znano, da gre za zelo težaven, 
popolnoma kamnit teren. Kljub našim 
številnim pobudam, da se raziskave 
opravijo, do sedaj s strani občine ni 
bilo odziva. Tudi financiranje projek
ta je še pod vprašajem, saj do sedaj 
o tem nismo bili seznanjeni. Zanima 
nas, ali bo šlo za javno-zasebno par
tnerstvo, na kakšen način misli obči
na najti zasebnega partnerja, kakšni 
bodo pogoji, kolikšna bo višina občin
skega vložka, kakšni bodo programi 
na tem območju, itd. Zaradi številnih 
po vsem tem času še vedno odprtih 
vprašanj predlagamo, da občinski svet 
UN Pošta vrne nazaj v prvo branje in 
med novo javno razgrnitvijo ponovno 
opravi javno obravnavo z Izolankami 
in Izdani.

Ker ne bi radi, da se realizacija tega, 
za Izolo pomembnega, projekta pre
več razvleče, predlagamo, da se javna 
obravnava opravi čim prej.
Naša svetniška skupina bo na jutrišnji 
seji podprla OPPN za območje živilske 
industrije ob južni cesti, prav tako po
zitivno ocenjujemo sprejete korake k 
izdelavi celovite turistične strategije 
za Izolo, saj jo Izola kot občina močno 
povezana s turizmom nujno potrebu
je. Po našem mnenju bi pa vendarle 
strategija morala nastajati dlje časa 
in v sodelovanju z najširšim možnim 
krogom strokovnjakov, turističnih 
delavcev in civilne družbe. Ob tem si 
želimo, da bi tudi nastajanje novega 
občinskega zavoda za turizem pote
kalo z roko v roki z novo turistično 
strategijo.

Vprašanja in pobude
Na tokratni seji bomo v svetniški sku
pini zastavili naslednja svetniška vpra
šanja in podali eno pobudo:
- Na osnovi kakšne pravne podlage 
Javno podjetje Komunala Izola oddaja 
priveze na plavajočih pomolih po po
polnoma različnih tarifah?
- Zakaj odpadajo vse tradicionalne 
prireditve, ki so iz leta v leto v Izolo 
privabljale veliko število obiskovalcev, 
tako domačinov kot tudi turistov?
- Ali držijo govorice, da bo Občina 
Izola gradila nove parkirne prostore 
na območju parka na Sončnem na
brežju?
- Kdaj se bo uredila cesta za Malo 
Sevo, ki je popolnoma uničena in živ
ljenjsko nevarna?
- Kdaj načrtuje Občina Izola priključi
tev na centralno čistilno napravo?
- Predlagamo, da se stavba na Maliji 62 
izloči iz seznama predvidenih prodaj 
za leto 2009 in se v njej uredi vaški 
dom za Malijčane.

Svetniška skupina SD:



Četrtek, 28.maj 2009, št. 810!W/UVBit\£ 10 KAPUČINO

Na mladih vse stoji !
Nogomet

Bomo ostali še brez tretjeligaša?
Avtoplus : Kalcer 2:4 (0:1)
MALUA - Igrišče NK Korte, gledalcev 150, 
sodnik Horvat (Lj).
Strelci: 0:1 Lenček (16), 0:2 Lenček (66), 
0:3 Dželadini (77), 1:3 R. Pahor (81), 2:3 
Šantič (82), 2:4 Karapetrovič (90). 
Avtoplus: Žunič, Zelinčevič, Čatič, Franetič, 
Šantič, Pirc, Bašanovič (65. Štampfer), Ad. 
Lizalovič (46. Božičič), Mehič, Brne (40. R. 
Pahor), Dobrin.
V igri, polni priložnosti, so bili spretnejši 
gostje, ki so vse zadetke dosegli iz proti
napadov. Domači niso bili brez priložnosti, 
a so bili neučinkoviti. Največ možnosti za 
izenačenje so imeli pri izidu 2:3, a so zgre
šili tudi prazen gol.
O obstanku v tretjeligaškem tekmovanju 
bodo zdaj odločali sami v gosteh pri solidni 
ekipi Brd. MR

Rokomet

Eurofest vse bližje!
Le še dober mesec dni nas loči od letošnjega 
17. Eurofesta, ki bo - sodeč po informacijah 
organizatorja, v naše mesto zopet privabil 
množico rokometnih navdušencev. Izola bo 
ob prehodu junija v julij preplavljena z ne
kaj tisoč glavo množico, ki bo sem prišla po 
nova športna in prijateljska doživetja. Šte
vilo prijavljenih ekip se sicer dnevno spre
minja. Tačas je prijavljenih čez 120 ekip, 
vendar prijave še prihajajo in organizator 
pričakuje okoli 130 - 140 moštev. Izola bo 
tako za teden dni znova središče mladih ro
kometašic in rokometašev, ki bodo, kot že 
vsi do sedaj, bržkone tudi tokrat odnesli ta 
del Mediterana na svoje domove. 
Zaskrbljujoča pa je finančna konstrukcija 
prireditve, saj je odziv pokroviteljev in za
sebnikov zelo slab. Slednji se, sklicujoč na 
gospodarsko krizo, preslabo odzivajo na 
ponudbo organizatorja, ki tako nenehno 
prilagaja finančno konstrukcijo. Vendar 
bodo, kot kaže, letos potrebni veliki varče
valni ukrepi. Med drugim je vprašljiva tudi 
postavitev centralnega prizorišča pri Rivi
eri, saj stroški zanj znašajo skoraj 20.000 
evrov.
Občina Izola je sicer primaknila del sred
stev. Njen prispevek je, kot pri mnogih 
drugih, skladen s možnostmi. Morda pa bi 
veljalo vsaj v tem letu, ko se je ta izolska 
mednarodno odmevna prireditev spričo 
recesije znašla na razpotju glede obsega 
in kakovosti izvedbe, najti dodatne nači
ne sodelovanja in pokroviteljstva v obliki 
zmanjšanih najemnin ali česa podobne
ga. Slednje namreč predstavljajo kar velik 
strošek v proračunu Eurofesta, ki bo morda 
letos spričo pomanjkanja denarja precej 
okleščen in izpeljan na ravni nekaj več kot 
regionalnega turnirja.
Poleg iskanja sredstev pa organizator - 
Športna agencija Eurofest, išče in vabi k 
sodelovanju tudi prostovoljce za pomoč pri 
organizaciji. Ti lahko dodatne informacije 
o tem dobijo na: www.eurofest.si ali sede
žu agencije na Premrlovi 1, (telefon 640 41 
09) ali eurofest.izola@gmail.com).
Mlajši dečki A RD Istrabenz plini Izola 
»prvoligaši«!
Mladi izolski rokometaši (letnik 1996 in

mlajši) so v letošnjem državnem prvenstvu 
osvojili dobro 12. mesto. Ekipa, ki jo je pred 
tremi leti začel graditi trener Branko Frano- 
vič, je lepo napredovala, vsako tekmovalno 
sezono izboljšala svoj končni rezultat, ter 
drugo leto zapored dosegla najboljšo uvr
stitev med vsemi izolskimi rokometnimi 
ekipami. Mlada izolska ekipa je na nekate
rih tekmah pokazala, da se lahko kosa tudi 
z najboljšimi v državi. V kolikor bodo fan
tje zavzeto vadili, se srčno borili za izolske 
barve ter bili med seboj složni, jih čaka lepa 
rokometna prihodnost.
Za RD Izola so v sezoni 2008/09 igrali: Pri
mož Božič, Saško Nedelkovič, Gabriel Mi- 
klobušec, Jan Veljak, Erik Kukovec, Matej 
Božič, Matic Kuruzar Kromar, Kevin Tavčar, 
Patrik Ferčec, Noel Vasiljkovič, Benjamin 
Jagurdžija, Miha Podobnik, Kevin Božič, 
Patrick Golič in Matevž Kovačič. Trenerju 
Franoviču je bil v veliko pomoč tehnični 
vodja Maksimiljan Rojc.

Jadranje

Minuli vikend med 15. in 17. majem je na 
Ptujskem jezeru potekala v odlični orga
nizaciji Brodarskega društva Ranca Ptuj 
tridnevna regata Jadro Ranca Ptuj 2009 za 
razred Optimist, Laser 4.7 in Laser Radiai. 
Podobno kot na obali so tudi na "morju na 
kopnem”, kot ga imenujejo domačini, piha
li šibki vetrovi začinjeni z bonacami.
Kljub vsemu je organizatorju uspelo izpe
ljati štiri plove.
Med 48 tekmovalci v razredu Optimist je 
največ uspeha požel JK Burja s tremi zma
gami.
Tako so ponovno v ekipni razvrstitvi prejeli 
dragocen prehodni pokal, ki bo krasil klu
bsko vitrino. Tudi v skupni razvrstitvi se 
je najboljše prilagajal burjin jadralec Peter 
Janežič ter v dekliški Lin Pletikos.
V konkurenci do 12 let je zmago odnesel 
Toni Vrščaj iz Črnomlja, ki je zasedel tudi 
tretje mesto v skupni razvrstitvi.
V jadralnem razredu Laser Radiai, je med 
7 jadralci in jadralkami za las zmagal Uroš 
Kraševac ( ŠJK ) pred domačinom Urošem 
Judežem ( BD Ranca Ptuj ).
Pri razredu 4.7 je v "match race” le dveh 
posadk prepričljivo zmagal Jure Jauševec ( 
BD Ranca Ptuj ).
Predzadnja kriterijska regata razreda Opti
mist je bila še posebej zanimiva, saj so se 
naši najmlajši jadralci borili za reprezen
tanco za SP v Braziliji in EP, ki bo letos v 
Sloveniji v Strunjanu. ( SRO, D.V.)

K ICKBOXING

S finalnega turnirja v kickboxingu, so se te
kmovalci kluba KiT iz Izole, vrnili domov 
z dvema naslovoma državnih prvakov. Po
leg tega so osvojili še tri druga in eno tretje 
mesto.
V soboto, dne 16.05.2009 se je na Ptuju, v 
organizaciji domačega kickboxing kluba in 
Kickboxing zveze Slovenije, odvijal finalni 
(tretji) turnir v kickboxingu, v disciplini 
semi contact, ki je dal tudi po skupnem se
števku vseh treh turnirjev, odgovor kdo bo 
letošnji prvak v posamezni kategoriji.
Novi državni prvak v disciplini semi con
tact, v kategoriji kadetov, nad 165 cm je 
Jaka HUDALES, v članski kategoriji, do 63 
kg pa Dušan LAMUT. Da v klubu nastaja 
nova generacija tekmovalcev, so z osvoji
tvijo drugega mesta dokazali Sebastijan 
LAZAR v kategoriji dečkov do 135 cm, nje
gov kolega Rene RISTOVSKI pa je pristal 
na S.mestu. Čazim AGUŠI je v kategoriji 
do 165 cm, osvojil skupno 2. mesto, v isti

POGLED S STRANI
piše: Žarko Kovačič

A,

Velenjčani so odigrali prvo tekmo fi
nala za pokal EHF. V domači dvorani 
so žal izgubili z golom razlike. Ekipa 
Gummersbacha je bila vso tekmo v 
prednosti in je tako na povratni te
kmi tudi favorit za osvojitev lovorike. 
Gorenju se je zelo poznala odsotnost 
Čupiča, saj njegova zamenjava Golčar 
ni uspel niti enkrat premagati gostu
jočega vratarja. Nekaj upanja ponuja 
dejstvo, da so Velenjčani bili na gosto
vanjih veliko boljši. Povratna tekma 
bo v nekoliko čudnem terminu, igralo 
se bo v ponedeljek ob 15 uri.
Domače prvenstvo se končuje danes. 
Že dolgo ni bilo tako napeto, saj bo za
dnja tekma dala tudi povsem novega 
prvaka. Prednost naj bi bila na strani 
Koprčanov, čeprav so že nekajkrat v 
odločilnih tekmah odpovedali. Vsi se 
zavedajo, da so to »posebni trenutki« 
in se do njih težko pride. Gorenju bo 
vsekakor težko, nekaj zaradi utrujeno
sti, še težje pa bo zaradi kazni trenerju

kategoriji se je na 4. mesto uvrstil Nermin 
ALIBAB1Č, mesto niže pa Anže ZAJC.
V mladinski kategoriji, do 63 kg je Andrej 
ŠKERGAT pristal na 2. mestu, v tej kate
goriji se je v letošnji sezoni preizkusil tudi 
Jaka HUDALES, kateri je osvojil končno 
4.mesto. Do 69 kg je nastopil Alex ČEHIČ, 
ki je pristal na končnem S.mestu, kot tudi 
Petja BLAŽIČ v kategoriji do 79 kg. V član
ski kategoriji nad 94 kg pa je Raniš SMAJ- 
LOVIČ osvojil končno 3. mesto.

Sicer pa so izolani dosegli dobre rezultate 
na samem 3. turnirju, saj je v kategoriji 
dečkov do 135 cm Sebastijan LAZAR osvo
jil 2.mesto, 3.mesto pa je pripadlo Reneu 
RISTOVSKEMU. V kategoriji kadetov do 
165 cm sta si tretje mesto razdelila Čazim 
AGUŠI in Nermin AUBABIČ. Nad 165 cm je
1. mesto osvojil Jaka HUDALES, v mladin
ski kategoriji do 63 kg pa je osvojil 3,mesto, 
njegov klubski kolega Andrej ŠKERGAT pa 
se je zavihtel stopničko višje. V kategoriji 
do 69 kg je Alex CEHIČ pristal na 3.mestu, 
v kategoriji do 79 kg pa je Petja BLAŽIČ 
osvojil 3.mesto. Med člani, v kategoriji nad 
94 kg je 2.mesto pripadlo Ranisu SMAJLO- 
VIČU.

Da doseženi rezultati niso slučajnost, je 
pokazal tudi tokratni nastop na mednarod
nem kickboxing turnirju ADRIA CUP, ki je 
potekal 23.05.2009 v Puli, katerega se je 
udeležilo 274 tekmovalcev iz 4 držav.

V disciplini light contact, v kategoriji čla
nov do 63 kg sta s svojimi nasprotniki do
besedno pometla Dušan LAMUT in Andrej 
ŠKERGAT, katera sta se nato srečala v fina
lu. Tokrat je zmagal izkušenejši Lamut.
V disciplini semi contact, do 32 kg se je 
na 3.mesto uvrstil Rene RISTOVSKI, do 47 
kg in do 52 kg je nastopil Nermin ALIBA- 
BIČ, kateri je v obeh kategorijah pristal na
2. mestu. V dveh kategorijah, do 63 in 69 kg 
tudi tokrat Jaka HUDALES ni dovolil prese-

Obrvanu. Dileme čemu dati prednost 
ali prvenstvu ali pokalu verjetno ni. 
Verjetno pa bo do obeh lovorik zelo 
strma pot. Domači naslov bi bil lepa 
popotnica za Nemčijo in velika vzpod
buda za morebitno presenečenje.
Brez presenečenja pa se je konča
lo žensko prvenstvo. Ekipi Krima je 
uspelo zmagati na povratni tekmi 
(22:20) in tako zaradi boljšega izida 
iz prve tekme (28:30) tudi osvojiti pr
venstvo. Čestitke, čeprav z grenkim 
priokusom, si zasluži ekipa Olimpije. 
Dokaz več, da tudi domače igralke ob 
pravi motivaciji znajo dobro igrati ro
komet. Lahko le upamo, da bo tudi v 
prihodnje tako napeto in zanimivo.
V novem prvenstvu bo tudi Izolan- 
kam dano, da dvigajo temperaturo. 
Ob vsem pa bo najbolj zanimivo na 
sosedskih derbijih, tudi zaradi polnih 
dvoran. Trenutna »temperatura« v 
ženskem klubu je normalna, potiho so 
govori o okrepitvah. Moje mnenje je, 
da tudi obstoječi kader lahko normal
no odigra novo prvenstvo, potrebno 
je le dvigniti nivo »odnosov«. Težave 
bodo z študentkami v Ljubljani, po
trebno jim bo zagotoviti kolikor toli
ko redne treninge, predvsem zato, da 
bodo lažje sledile ekipi. Največja želja 
pa je, da se prehiti sosede, tudi zaradi 
zgodovine.
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Veslanjenečenja. Opravil je z vsemi svojimi nasprot
niki in tako osvojil dve l.mesti. V kategoriji 
do 69 kg si je 3.mesto izboril Anže ZAJC. 
V članski kategoriji do 63 kg smo ponovno 
videli izolsko finale in sicer SKERGAT proti 
LAMUTU. Ponovno je bila tokrat »fortuna« 
na strani Lamuta, ki si je tako izboril še eno
1.mesto, Škergat pa je ponovno stopil na 
stopničko drugo uvrščenega. V kategoriji 
do 69 kg je do finala prispel Alex ČEHIC, 
kjer pa je bil zaustavljen, tako, da je osvojil 
zasluženo 2.mesto. Na turnirju so nastopili 
še Sebastijan LAZAR, Čazim AGUŠI in Pe
tja BLAŽIČ, kateri pa tokrat niso posegli po 
medaljah, vknjižili pa so še eno izkušnjo 
več.
Naslednje tekmovanje sledi že čez dva 
tedna in sicer v Riminiju(I), na svetovnem 
odprtem pokalu 14. Best Fighter, kjer se 
bodo 3 izolski tekmovalci pridružilo re
prezentanci in skušalo izpolniti normo za 
uvrstitev v državno reprezentanco, ki bo 
jeseni nastopila na svetovnem prvenstvu za 
člane oz. evropskem prvenstvu za mlajše 
kategorije.

Strelstvo

4. kolo INTERLIGE MK PIŠTOLA 50m 
Madarska, Zalaegerszeg
V soboto se je odvijalo 4. kolo Interlige (v 
ligi nastopajo ekipe iz Slovenije, Avstrije, 
Hrvaške in Madarske) v mestu Zalaeger
szeg, Madarska v streljanju z mk pištolo 
proste izbire na 50 m. Z rezultatom 551 (6 
krogov manj od državnega rekorda iz leta 
1987) je slavil Emerik Hodžič, pred Alek
sandrom Ciglarič 548 in Simonom Bučan 
546.
V soboto je bila tudi končnica lige PNK (pri
morsko notranjska kraška liga) v streljanju 
z zračnim orožjem.
V skupnem seštevku pri zračni pištoli je v 
članski konkurenci slavil Emerik Hodžič 
pred Andrejem Hreščak in Primožem Erja
vec. V kombinaciji (serijska zračna puška 
in zračna pištola) je slavil Emerik Hodžič 
pred Brankom Malinovič in Vladimirjem 
Kržišnik.
V ekipni konkurenci z zračno pištolo je 
slavila SD Vremščica, pred SD IX. Korpus 
Piran, in DSBV Izola.

ŠAH

ZMAGAL FILIP MATIJEVIČ IZ KOPRA 
Šahovsko društvo Izola je minuli konec ted
na organiziralo 2. odprto mladinsko prven
stvo Izole. Tako kot lani, je bila tudi letos 
udeležba množuična. Sodelovalo je 22 mla
dih z Obale in Nove Gorice, ki so odigrali 
5 kol po švicarskem sistemu. Daleč najus
pešnejši so bili člani mladega Šahovskega 
kluba Val iz Kopra, ki so osvojili prvih pet 
mest. Po napetem boju je zmagovalec po
stal Filip Matijevič. Ob enakem številu točk 
kot Veronika Franca je imel za nianso boljše 
dodatne kriterije. Tretje mesto je pripadlo 
Jani Jerotič. Končni vrstni red: Matijevič, V. 
Franca4,5, J. Jerotič4, A. Knez, Pregelj (vsi 
Val), Markočič, Feltrin (NG), Urška Frelih 
Uhelj (Pi), Zavrtanik, Džamastagič (oba 
NG) po 3 itd. Najboljši so perejeli pokale 
in priznanja.
Andrej Žnidarčič za MANDRAČ

V Argu zapihal nov veter
»Ponosen sem na klubsko ekipo, ki se je 
s takim zanosom lotila priprav na regato. 
Pomagali so starši, bivši veslači, vsi so bili 
zelo motivirani,« je zadovoljen predsednik 
izvršilnega odbora Veslaškega kluba Argo 
Edmond Gašpar. 54. istrsko mednarodno 
veslaško regato so tako v nedeljo izpeljali v 
zadovoljstvo vseh in za organizacijo prejeli 
številne pohvale.
Da je bilo veselje po regati še večje, so po
skrbeli Argovi veslači, ki so v konkurenci 
15 klubov iz treh držav osvojili drugo me
sto. Bili so najboljši med slovenskimi klubi, 
premagal jih je le italijanski Timavo. Ta je 
zbral 900 točk, Argo jih je na koncu na
bral 720, na tretje mesto pa se je uvrstil 
Veslaški klub Izola s 705 točkami. Četrti 
je bil Piran (630), pete Dravske elektrarne 
Maribor (610) in šesti Bled (485). Nastopi
lo je okrog 250 veslačev v vseh kategorijah, 
od pionirjev do veteranov.
Argu so največ točk prinesli članski veslači, 
ki drugim klubom v članski moški konku
renci niso prepustili niti ene same samcate 
zmage. V šestih kategorijah je tako doma 
ostalo vseh šest zmag. Najbolj se je izkazal 
Rajko Hrvat, ki je slavil v enojcu, dvojnem 
dvojcu (skupaj z Miljenom Vidakovičem), 
dvojnem četvercu (skupaj z Damirjem Per
cem, Žigo Krekom in Kristijanom Kerinom) 
in osmercu (skupaj z Erikom Rutarjem, 
Miljenom Vidakovičem, Damirjem Percem, 
Tomažem Tomažinčičem, Matejem Kodelo, 
Boštjanom Božičem, Igorjem Božeglavom in 
krmarko Gajo Pregelj). Zmagal je tudi Ar- 
gov dvojec brez krmarja v postavi Boštjan 
Božič-Tomaž Tomažinčič, med mlajšimi 
člani pa je slavil Žiga Krek. Andraž Krek 
zaradi zdravstvenih razlogov ni nastopil, 
sicer bi Argo bržkone osvojil še kakšno 
točko več.

Bambus 2009

Športno Ekološko in etnološko Društvo 
BAMBUS organizira 29. in 30. maja 2009 
VI. tradicionalni malonogometni turnir 
BAMBUS 2009 !

Športno - zabavna prireditev se bo doga
jala na malonogometnem, osvetljenem, 
asfaltiranem igrišču na Šaredu (nad Izolo) 
- turnir z najlepšim razgledom! Turnir bo 
potekal v amaterskem vzdušju z 10 ekipa
mi (5 +1), ter igralci nad 30 let! Prireditev 
se bo pričela v petek ob 18:00 uri, ter na
daljevala v soboto od 13:00 ure. Zaključila 
se bo v soboto predvidoma ob 24:00 uri s 
podelitvijo nagrad. Poleg tega bodo še vz
poredne BAMBUS - STRGADA igre, kjer se 
bodo lahko igralci in obiskovalci pomerili v 
starih istrskih igrah: mora cantada, mora ja- 
ponese, istrski pikado (zabijanje žebljov z 
špico), ter hitrostno pitje bambusov / špri- 
cerjev (na izbiro) z zanimivimi nagradami. 
Z malo sreče se bo lahko kdo tudi “poma- 
stil” z pršutom v igri KOLIKO TI VISI.... 
pršut seveda!:). Za zabavo, hrano in pijačo 
bo poskrbljeno, zato s seboj prinesite obilo 
dobre volje, športnega duha in željo po dru
ženju ! VUUDNO VABUEN1

»Na domači regati moraš pač dati vse od 
sebe,« je svoje štiri zmage komentiral Raj
ko Hrvat. »Upali smo, da bi lahko osvojili 
celo skupno zmago, ampak glede na to, 
da nismo imeli ravno številne ekipe, smo 
zadovoljni tudi z drugim mestom,« pravi 
Hrvat, ki z letošnjimi rezultati potrjuje, da 
njegov lanski nastop v finalu svetovnega 
prvenstva za mlajše člani ni bil naključje. 
Letos upa na nastop na sredozemskih igrah 
in na svetovnem prvenstvu v enojcu za la
hke veslače. Tudi on opaža, da je v klubu 
zadnje čase več volje do dela. »Veliko bivših 
veslačev je priskočilo na pomoč. Vsi smo se 
trudili, da bi izpeljali res dobro regato,« je 
zadovoljen Hrvat.
Letošnja regata je bila posvečena spomi
nu na nedavno preminulega veslača VK 
Argo Lucijana Klevo, enega najuspešnej
ših izolskih športnikov vseh časov. Zani
mivost dneva pa je bila tekma osmercev 
slovenskih univerz, ki je štela za uni
verzitetno državno prvenstvo. Prvič je 
nastopila tudi posadka Univerze na Pri
morskem in v razburljivem finišu ugnala 
osmerec ljubljanske univerze.
Regata je bila torej prvi večji test za novo Ar- 
govo vodstvo. Predsednik Edmond Gašpar 
je vajeti kluba sicer prevzel na skupščini 
lani oktobra, ki so jo sklicali potem, ko je 
poleti odstopil takratni predsednik izvršil
nega odbora Egidio Krajcar. Vendar je Kraj
car kasneje izpodbijal legitimnost skupšči
ne in sprožil upravni spor, tako da je bilo 
novo vodstvo z odločbo upravnega sodišče 
uradno potrjeno šele februarja letos. »Za
radi vseh kolobocij, predvsem pa zaradi 
netransparentnega poslovanja v obdobju 
starega vodstva, smo računskemu sodišču 
dali pobudo za revizijo poslovanja. Staro 
vodstvo nikakor ni želelo izvršiti primo
predaje, sam pa ne morem prevzeti mačka 
v Žaklju. Konec koncev gre za javni de
nar,« je odločen Gašpar.
»Še dobro, da so veslači vztrajali in da jim 
vse te zdrahe niso vzele volje za redne tre
ninge,« razmišlja Gašpar. Pri pripravi regate 
je sodelovalo več kot dvajset prostovoljcev, 
ki so postavili progo na morju, od Belih skal 
do hotela Delfin, skrbeli za red na obali itd. 
Veslače so po napornih tekmah razveselili 
tudi s toplo malico, kar nikakor ni praksa 
na vseh regatah po Sloveniji.

V prihodnje želijo v klubu zagotoviti denar 
za preživetje, saj znesek, ki ga dobijo od 
občine, ne zadostuje niti za tekoče vzdrže
vanje čolnov in vožnje na regate.
Poleti bodo v Argu organizirali šolo vesla
nja. »Šolarjem želimo predstaviti veslanje 
in na ta način poskrbeti za klubski podmla
dek. Apeliram na mladino in starše, da se 
vrnejo k enemu izmed prvih izolskih špor
tov, mi pa jim bomo zagotovili strokovno 
vadbo in nadzor.
REZULTATI
Primorski zmagovalci po skupinah:
ČLANI, enojec - Rajko Hrvat (Argo); dvojec 
brez krmarja - Boštjan Božič, Tomaž Toma
žinčič (Argo); dvojni dvojec - Miljen Vida
kovič, Rajko Hrvat (Argo); dvojni četverec 
- Damir Perc, Rajko Hrvat, Žiga Krek, Kri
stijan Kerin (Argo); osmerec - Erik Rutar, 
Miljen Vidakovič, Damir Perc, Rajko Hrvat, 
Tomaž Tomažinčič, Matej Rodela, Boštjan 
Božič, Igor Božeglav, krm. Gaja Pregelj 
(Argo)j _
MLAJŠI ČLANI, enojec - Žiga Krek (Argo); 
MLADINCI, enojec - Marko Bolha (Izola), 
Erik Rutar (Argo), Matjaž Sakelšak (Piran); 
dvojni dvojec - Marko Bolha, Matej Krulčič 
(Izola);
MLAJŠI MLADINCI, enojec - Leon Lonča
rič (Piran), Miguel Frumen (Izola); dvojni 
dvojec - Matej Grčar, Luka Pangos (Piran); 
MLAJŠE MUDINKE, enojec - Tarin Čokelj 
(Argo) ; dvojni dvojec - Emy Poljanšek, Kaja 
Grižon (Piran);
PIONIRKE, enojec - Gaja Pregelj (Argo); 
VETERANI, enojec - Iztok Butinar (Argo); 
dvojec - Sandro Stanič, Peter Čarman 
(Argo); četverec - Erik Tul, Aleksij Mužina, 
Vladimir Appolonio, Marko Beader (Izola) 
Veslaški klub Argo se za pomoč pri pripravi 
regate zahvaljuje Banki Koper, Ernestu Izo
la, Adriaticu Slovenki, Peščeni uri d.o.o., 
Portingu d.o.o„ Šaban gradbeništvu, Ko
munali Izola, CKŠP Izola, 430. mornariš
kemu divizionu Slovenske vojske, Makru 
5, Slaščičarni Diana Izola, Diners Clubu 
Slovenija, Slaščičarni Galeb Izola, Tri Mari
nu, GE Consultingu in Miro Artu. Fotograf
ski utrinki z veslaške regate bodo junija na 
ogled na razstavi v Manziolijevi palači.

Neva Volarič
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Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 / Prelom: Graffit Line 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Speli ni nič težko in vsega se 
loti s pravo mero ljubezni
Med letošnjimi nagrajenci Andragoškega centra Slovenije za izjemne uspehe na področju izobraževanja odraslih je letos tudi naša 
sodelavka Spela Pahor. Ob tej priložnosti ji celoten kolektiv Mestne knjižnice Izola iskreno čestita in se veseli skupaj z njo!
- Draga Špela, zelo smo ponosni 
nate. Od kod črpaš ves svoj navdih? 
Pogosto imamo občutek, da vse, kar 
počneš -in tega ni malo-, počneš z 
neverjetno lahkoto, čeprav dobro 
vemo, da temu ni tako. V svoje delo 
vlagaš veliko znanja, truda, potreb
nega je veliko dogovarjanja, usklaje
vanja potreb - kako vse to zmoreš?
- Imam srečo, da delam v Mestni 
knjižnici Izola ter da imam take 
sodelavke, kot ste ve, in tako rav
nateljico, kot je Marina Hrs, ki mi 
pustite proste roke in dovolj časa, 
da lahko delam stvari, ki so mi za
res v veselje in ki jih rada počnem. 
Predvsem so to ure pravljic za vrtce, 
šole in Varstveno delovni center, pri 
katerih se trudim vzbujati ljubezen 
do lepe besede in ljudskega izro
čila različnih narodov. Z velikim 
veseljem pripravljam tudi slikarske 
in fotografske razstave in razstave 
različnih ročno narejenih izdelkov. 
Pri tem delu sem spoznala veliko 
zanimivih in ustvarjalnih ljudi, kot 
so na primer člani likovnega društva 
Lik iz Izole, če omenim samo te. Z 
veseljem o razstavah in akademskih 
ter ljubiteljskih umetnikih tudi kaj 
napišem. Pomembno se mi zdi tudi 
prirejanje potopisnih večerov okvi
ru študijske krožka Skozi druge kul
ture spoznavamo sebe, na katerih 
vsi obiskovalci izvemo veliko nove
ga, kar nam širi obzorje in nas uči 
tolerantnosti do drugega.
- Priznanje Andragoškega centra 
ima zate najbrž veliko veljavo, je 
tudi potrditev tvojega dosedanjega 
dela...
- Na podelitvi priznanj Andragoške
ga centra sem bila letos že tretjič, 
dvakrat kot predlagateljica in enkrat 
kot dobitnica priznanja. Ko sem si 
ogledovala vse tiste zanimive in po
učne videoposnetke, ki prikazujejo 
nagrajence in njihove dosežke, se 
mi sploh ni zdelo, da si zaslužim 
kakšno posebno priznanje, saj so se 
mi vsi drugi dobitniki priznanj zdeli 
veliko bolj primerni, ustvarjalni in 
zaslužni. No, če so mi priznanje po
delili, morda to res pomeni, da sem 
si ga zaslužila.
- Ob kateri priložnosti si se prvič 
srečala z učenjem in izobraževa
njem odraslih?

- Prvič sem se srečala z izobraževa
njem odraslih, ko sem pred približ
no dvajsetimi leti individualno po
učevala francoščino starejšo gospo, 
ki jo je zanimala makrobiotika in si 
je želela na kongres v Francijo. Ko 
sem se zaposlila v Mestni knjižnici 
Izola, sem se udeležila izobraževa
nja za mentorje študijskih krožkov 
in ga tudi uspešno zaključila. Vodila 
sem nekaj krožkov, na primer kro
žek Zgodbe ter krožek Lutkarstvo 
in pravljičarstvo. Iz krožka Zgodbe 
se je razvilo sodelovanje z gospo 
Nado Morato, s katero sva pri založ
bi Kmečki glas izdali knjigo istrskih 
ljudskih pripovedi Mrak eno jutrnja. 
Krožek Lutkarstvo in pravljičarstvo 
se je nadaljeval s krožkom Pravljice 
za VDC in druge. Potopisne veče
re pa sem prirejala že prej, v času, 
ko sem delala v Pečaričevi galeriji 
v Piranu in kjer me je pri tem delu 
podpiral direktor Obalnih galerij, 
Toni Biloslav. Tako da sem že imela 
nekaj izkušenj z organiziranjem in 
sem tudi poznala nekaj ljudi, ki radi 
potujejo.
- Kako si pri tem sama rasla? Česa 
si se naučila?
- Spoznala sem veliko srčnih ljudi, ki 
so pripravljeni nesebično dehti svoje 
znanje z drugimi in jim tako poma
gati pri osebni rasti in pridobivanju 
znanja. Pa takih, ki radi ustvarjajo 
in jim je v veselje, da svoje izdelke 
pokažejo drugim in jih s tem spod
budijo k njihovi lastni ustvarjalnosti 
ah jim pomagajo premagati strah 
pred tem, da bi se pokazali s tem, 
kar počnejo.

vno

Cenjene stranke obveščamo, da smo v 
jranšizniprodajalni Polzela v Koprski 18, 
obogatili naš program nogavic še z blago 
znamko kvalitetnega ženskega 

perila Komet iz Metlike

Vabimo vas, da nas obiščete vsak dan dopoldan HiMMIAHCI
od S.ure do 13. ure - popoldan od 16. ure do 20. ure. V soboto samo dopoldan.

Veselimo se vašega obiska!

- Kakšna je tvoja vizija za naprej?
Poleg potopisnega krožka Svet v dla
neh - skozi druge kulture spoznava
mo sebe, bi rada nadaljevala s študij
skim krožkom Pravljičarstvo. Rada 
bi v knjižnico, med otroke, mlade 
in odrasle povabila znane slovenske 
pravljičarje, kot so Sekumady Con- 
de, ki ima gvinejske korenine, Jasno 
Branko Staman, ki tudi piše pravlji
ce, pripoveduje pa jih ob igranju na 
violino, Liljano Klemenčič, ki prire
ja Bralne terase na Ptuju, Boštjana 
Gorenca Pižamo, ki je tudi mojster 
stand up komedije, Ano Duša, Špelo 
Frlic, Roka Kosca in druge pravlji
čarje Radia Študent ter ostale dobre 
pripovedovalce zgodb. Med njimi 
sta tudi gospod Radoslav Konstan
tin Košte iz Sečovej in gospa Viktori
ja iz Kopra (priimka katere žal še ne 
poznam), oba Istrana. Rada bi, da 
otroci in mladi spoznajo dobre slo
venske pripovedovalce in pravljice 
iz različnih kulturnih okolij ter da 
odrasli ob pravljicah zopet doživijo 
otroka v sebi. Zakaj bi se pravljični 
festival dogajal samo v Ljubljani, 
Ljutomeru in še kje, zakaj ne bi 
delček čarobnosti tega pravljičnega 
sveta doživeli tudi mi v Izoli?

- Ena izmed tem letošnjega Tedna 
vseživljenjskega učenja je tudi izo
braževanje starejših odraslih, se pra
vi ljudi, ki so tik pred upokojitvijo.
- Zdi se mi, da so odrasli veliko bolj 
motivirani za učenje, kadar se zanj 
neprisiljeno odločijo, sicer pa uče
nje ne obsega zgolj pridobivanja 
najrazličnejšega intelektualnega 
znanja, npr. tako kot v šoli, ampak 
tudi učenje ročnih in drugih spret
nosti ter novih življenjskih navad, 
ki naredijo življenje kakovostnejše 
in nasploh bolj bogato. Ker vidim, 
kako pomembno je za odrasle dru
ženje in medsebojno spodbujanje, 
bi takim ljudem svetovala, naj si 
poiščejo primerno skupino, kjer 
bodo lahko razvijali in pokazali 
svoje talente. Lahko je to pevski 
zbor, likovna, keramična ah čipkar
ska skupina, jezikovni ah umetnos
tnozgodovinski krožek, dobrodelno 
društvo ah prostovoljstvo. Sicer pa 
se predvsem pustim učiti od starej
ših ljudi. Od njih je odpadlo že vse, 
kar je narejenega in nebistvenega, 
ostal pa je občutek za umirjenost in 
radost vsakdanjega življenja.
- Ob vseh tvojih uspehih in zanima
njih bi te za zaključek vprašala še, 
kakšen je tvoj življenjski moto?
- Ker sem včasih nepotrpežljiva
in premalo vztrajna, mi pomaga 
pregovor, da se počasi daleč pride. 
Rada bi se naučila, kako se ne obre
menjevati z jutrišnjim dnem in kako 
pozabljati in odpuščati preteklost 
ter živeti sedanji trenutek, kakor 
uči pokojna voditeljica velikega kr
ščanskega gibanja fokolarov, Chiara 
Lubich. Predvsem pa bi rada vse, 
kar počnem, delala z veseljem in 
ljubeznijo. Ksenija Orel.

S pesmijo proti staranju
Z nocojšnjo debato na temo Kako se pripravimo na tretje življenjsko obdobje, ki jo v sodelo
vanju s strokovnjaki iz Centra za psihoanalizo in psihosocialno pomoč iz Kopra prireja Borza 
znanja, sev izolski mestni knjižnici zaključuje 14. Teden vseživljenjskega učenja..
Osrednja prireditev letošnjega Tedna vseživljenjskega učenja je bil »Ve
černi klepet« z eno izmed dobitnic priznanja Andragoškega centra Slove
nije za posebne in izjemne strokovne in promocijske dosežke na področju 
izobraževanja odraslih, Marjetko Popovski, ki se je ob tej priložnosti kot 
41. »Zanimiva Izolanka« predstavila v pogovoru z Natašo Benčič.

Marjetka Popovski, ki je po izobrazbi je fizioterapevtka, svojo profesijo 
izvaja v izolskem domu upokojencev, kjer že 13 let vodi pevsko skupino 
stanovalcev Val morja in Marinaio bend, v kateri prepevajo in igrajo 
na inštrumente sami varovanci doma. Njihova povprečna starost prese
ga številko 80. Za njeno nesebično delo s starejšimi stanovalci doma je 
Marjetka Popovski že v letu 2003 prejela nagrado občine Izola. Od leta 
2005 vodi tudi skupino Dekleta s Škofij, s katero je imela v štirih letih 
več kot 75 nastopov po vsej Istri in zamejstvu.
Poznajo jo tudi zamejski Slovenci, saj že tretje leto vodi žensko pevsko 
skupino slovenskega kulturnega društva Ivan Grbec iz Skednja, obča
sno pa sodeluje kot pevka slovenskih ljudskih pesmi s tamburaškim 
orkestrom France Prešern iz Boljunca. Marjetka tudi rada piše pesmi, 
nekatere uglasbi in zapoje skupaj s pevkami ah sama. S poezijo se je 
že predstavila na več različnih literarnih večerih. O svojih gostovanjih v 
tujini je dejala, da so to vedno znova zelo čustveni dogodki, saj nastopa 
pred ljudmi, ki so odšli v svet »s trebuhom za kruhom«, se tam posta
rali, in sta zato domača beseda in pesem za njih vez z domovino in z 
mladostjo.
Marjetka Popovski je »s soncem obsijana« in »Istro nosi v očeh«, tako 
kot njena pesem Na obali, ki nam jo je ob koncu prireditve radostno 
zapela. Ksenija Orel
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Četrtek, 28.maj 2009
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00 - Borza znanja-predavanje z diskusijo:

KAKO SE PRIPRAVIMO NA 
3. ŽIVLJENJSKO OBDOBJE

Debata na različne teme namenjene osebam, ki vstopajo v tretje življenj
sko obdobje: novi izzivi, predrugačeni družinski in partnerski odnosi, sin
drom praznega gnezda, hormonske spremembe, družbena pričakovanja itd. 
Sodelujejo: Strokovni sodelavci Centra za psihoterapijo in psihosocialno pomoč Koper

Kino Odeon
Ob 18. 30 MEDNARODNA PREVARA - Režija: Tom Tykwer 

_____________Ob 21, 00 REVNI M1LJONAR - Režija: Danny Boyle

Petek, 29.maj 2009
Glasbena šola Izola - ob 19.00

Koncert pianistke Veronike Koren
Palača Manzioli Izola - ob 19.00 

Ob Prazniku Republike Italije vljudno vabljeni 
Sergio Cimarosti predstavlja Mitteleuropa & Musica publikacijo

‘La Citta Musicalissima di Eugenio Visnoviz.
Scritti e Testimonianze in occasione del Centenario f1906-2006)'(a cura di Ma

ssimo Pavento - Edizioni Musicali Pizzicato E. 512 P.)

in koncert DUO Massimo Pavento - violončelo / Corrado Gulin - klavir

Kulturni dom Izola - ob 19.00

ISMET HORO ( Sarajevo )
Stand up komedija z največjim komikom bivše Jugoslavije

(org Planer) vstopnina : 13 EUR,

Kino Odeon
Ob 18.30 MEDNARODNA PREVARA - Režija: Tom Tykwer 

Ob 21.00 REVNI M1UONAR- Režija: Danny Boyle

Sobota, SO.maj 2009
Kino Odeon

Ob 18.30 REVNI MILJONAR - Režija: Danny Boylel 
Ob 21.00 MEDNARODNA PREVARA - Režija: Tom Tykwer

Kulturni dom Izola - ob 20.00

Tradicionalna letna revija Plesnega kluba Fredi iz Izole
Vstopnina : 5tUR, otroci do 12 reta 3 EUR

Nedeua, 31.maj 2009
Kino Odeon

Ob 18.30 MEDNARODNA PREVARA - Režija: Tom Tykwer 
Ob 21.00 SABINA - Sabina Režija: Sandrine Bonnaire

Ponedeljek, I.junij 2009
Kino Odeon

Ob 18.30 MEDNARODNA PREVARA - Režija: Tom Tykwer 
______ Ob 21,00 SABINA - Režija: Sandrine Bonnaire______

Torek, 2.junij 2009
Kino Odeon

Ob 18.30 MEDNARODNA PREVARA - Režija: Tom Tykwer 
______ Ob 21,00 SABINA - Režija: Sandrine Bonnaire______

Sreda, S.junij 200922
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

predavanje o megeneracijskih razlikah
Za uspešno komuniciranje med generacijo »baby-boomerjev«, generacijo X in 
generacijo Y je ključno poznavanje njihovih lastnosti. Spoznajmo jih skupaj, Z 
nami bo Zdenka Nanut Planinšek, strokovnjakinja iz izobraževanja odraslih.

Kino Odeon
Ob 18.30 SABINA - Režija: Sandrine Bonnaire 

Ob 21.00 LAKOTA - Munger Režija: Steve McQueen 
Igrajo: Michael Fassbender, Stuart Graham, Helena Bereen, Larry Cowan, Liam Cunningham, Dennis 
McCambridge, Liam McMahon Drama, posneta po resničnih dogodkih v britanskem zaporu Maže 
leta 1981, spremlja šokantno jetniško življenje pripadnikov Ire ter razvrednotenje osnovnega člo
veškega spoštovanja, etike in morale. V nevzdržnih sanitarnih razmerah se vodja zapornikov Sands 
odloči za gladovno stavko, kar v tragični preplet usode potisne tudi prestrašenega novega zapornika 
Daveyja in neusmiljenega paznika Raymonda._____________________________________

Četrtek, 4.junij 2009
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00 

„. Gostj 42. srečanja »Zanimivih Izolanov«, bo 

Žiga Dolher mladi ekonomist in podjetnik. Že kot srednješolec je 
svojo nadarjenost in pronicljivost pri snovanju novih računalniških programov 
- spremenil v poklic. Je prejemnik nagrade Zlati inovator Slovenije za najbolj

ši program leta, Penta 2006 in Mini strežnik 2007. Spoznajmo ga skupaj. 

Kino Odeon
18.00 VARUHI - Režija: Zack Snyder 

Ob 21.00 LAKOTA - Režija: Steve McQueen

£31erija INSULA Smrekarjeva20izola,tel. 05/ 64i 5303ZU Lel GALlk1 ** Livrvn
Vabimo vas na ogled razstave

FRANC VOZELJ 
AKTI

Manziolijeva palača
razstava MED UMETNOSTJO IN OBRTJO
Razstavljajo: Anton DREMELJ -DAS d.0.0. / Jožko ABRAMIČ - USNJENA GALANTERIJA IVANA / 
Matjaž SMOLE -KRZNARSTVO SMOLE / Mihael PAVLI - USNJENI IZDELKI PAVLI /Mojca DULAR 
- M1B0-TRADE / Miran IRMAN - ČEVLJARSTVO 1RMAN / Mitja H0JAK -MIHOVA / Saša K0VAČEV- 
ČEVLJARSTVO /Viktor BARLIČ -USNJENA GALANTERIJA BARLiČ / Judita MIŠKO - ATELJE JUDIT 
Remigio GRIŽ0N1Č z umetniško fotografijo / Mira LIČEN KRMPOTiČ akademska slikarka
Razstava bo na ogled od 8. do 29. maja 2009, vsak dan od 10.00 do 12.00 ure in od 17.00 do 20.00 ure.

Galerija Al^a / Kristanowgi
razstava ObVOZl avtorice Ingrid Flkfdk
krstilnica sv. Janeza v Kopru
Razstava restavriranega

romanskega
Križanega
iz cerkve svetega Bassa

'V
I 1

Kontakt za ogled: __
Župnijski urad Koper - stolnica, Izolska vrata 24, 6000 Koper 
+386 5 62 73 173, stolna.župnija.kp@rkc.si

Pretorska palača Koper 
“POTPURI DUHA DRUGIČ” 
MARTINA ŽERJAL

Vabimo vas na S.predvanje iz cikla

“Zavedanje življenja”
v soboto, dne 30. maja ob 11 uri v Mali dvorani Kulturnega doma Izola. 

Predaval bo gospod Lama Thubthen Shenphen Zopa Rinpoche.

Naslov teme Povezanost življenja
_____________ Vljudno vabljeni

Vljudno vabljeni na otvoritev razstave

BUMERANGOV,
katere so izdelali učenci 6.a in 6.b razreda OŠ LIVADE IZOLA, 

pod mentorstvom likovne pedagoginje Ingrid Knez. 
Otvoritev razstave bo v četrtek, 28. maja 2009 ob 17.30 

v prostorih MATIČNE KNJIŽNICE IZOLA. 
__________________________ Vljudno vabljeni!__________________________

Mestna knjižnica Piran
vabi danes, v četrtek 28. maja ob 19. uri,

v Kosmačevo hišo v Portorožu, na predstavitev knjige

Odtisi- nove pesniške zbirke

pesnika, pisatelja in publicista Franeta Goljevščka.
Z avtorjem se bo pogovarjala samostojna novinarka Kristina Menih. 
___________________________ Vabljeni!____________________

LOVSKI PEVSKI ZBOR DEKANI, NOTRANJSKI 
ROGISTI IN MEŠANI PEVSKI ZBOR DIVAČA

Vabijo na dobrodelni koncert 
v soboto 30.5.2009 ob 19.00 uri v cerkvi v Sv. Antonu,

Pred koncertom bo potekala sv. maša, pri kateri bo sodeloval 
MePZ Divača z organistom Matejem Lazarjem.

Na koncertu bodo nastopih: MePZ Divača in LPZ Dekani z Notranjskimi rogisti in 
organistom Matejem Lazarjem / Obema zboroma dirigira prof. Anton Baloh. 

Vljudno vabljeni!

Share Slovenija Vas vljudno vabi na
OTVORITEV RAZSTAVE FOTOGRAFIJ Z NASLOVOM PRAVIČNA DELITEV 
DOBRIN BO REŠILA SVET VSREDO,3. JUNIJA 2009 OB 18.00, OSREDNJA 
KNJIŽNICA SREČKA VILHARJA KOPER, in PREDAVANJE TER POGOVOR 
S PUBLICISTOM ROKOM KRALJEM NA TEMO PRAVIČNA DELITEV DO
BRIN - KLJUČ ZA PRIHODNOST« V SREDO, 3. JUNIJA 2009 OB 19.00, OD
DELEK ZA ITALIJANIKO, Čevljarska ulica 22, Koper.
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Dogajanje, ki ga ni bilo
V Ljubljanski ulici sta bili v soboto in ponedeljek dve prireditvi, ki sta privabili lepo število obiskovalcev, 
čeprav ju ni bilo zaslediti v nobenem programu ali najavi prireditev. Bili pa sta dokaz, da je moč z la
stnim delom in angažiranjem narediti marsikaj, tudi privabiti izvajalce, ki si jih sicer težko privoščimo. 
Toda to se lahko zgodi le občasno. Resno prireditveno mesto mora delati drugače.
V osnutku izolske turistične stra
tegije se je zgodil pomemben pre
mik. Zdraviliški turizem kot ena 
od smeri turističnega razvoja je 
skozi prve razprave zainteresira
ne javnosti, zdrknil na tretje me
sto prioritet, na prvi dve pa sta se 
uvrstila kulturni turizem v starem 
mestnem jedru, prireditve in za
bava.
In v nadaljevanju lahko prebira
mo - Kulturni turizem v starem 
mestnem jedru:
Potrebna je vzpostavitev infra
strukture (urejene fasade proče
lij stavb, urejene muzejske zbir
ke, vodniška služba, usmerje
valni sistemi ... ), vzpodbujanje 
vzpostavitve ateljejev, galerij v 
starem mestnem jedru za sim
bolično najemnino, vzpodbuja
nje starih obrti v mestnem jedru 
(ribištvo, trgovinice, tržnica ... ), 
izvajanje prireditev na mestnih 
trgih starega mestnega jedra ... 
Prireditve pomembno prispe
vajo k pozicioniranju kraja in 
celotne destinacije. Potrebno jih 
je natančno definirati in selekci
onirati, predvsem z vsebinskega 
vidika, da se vsebine iz priredi
tve v prireditev ne ponavljajo 
ter jih popestriti z animacijo in 
dogajanjem. Določiti prizorišča 
prireditev (mestno jedro, Simo
nov zaliv, vasi v zaledju) in tako 
enakomerno vzpodbujati razvoj 
tega proizvoda v celotni destina- 
ciji. Oživiti je treba zamrle prire
ditve.
In velik del tega se je, mimo 
strategije in mimo nosilcev 
izolskega turističnega razvoja, 
zgodilo to soboto in ponedeljek 
v starem mestnem jedru.

V soboto popoldne so v zahodnem 
delu Ljubljanske ulice pripravili novo 
slovesnost ob odkritju dveh novih klo
pi, za katere so nosilce, s soglasjem ob
čine Izola, izdelali v sežanskem Mar
morju, leseni del pa je prispeval sosed 
Miha iz Dolenjskih toplic. Hkrati so 
odkrili tudi tri nove družinske grbe 
(gostilna Bujol, trgovina Šport Mala in 
hiša Lužarjevih). O pomenu hišnih in 
družinskih grbov je govoril podžupan 
Silvano Sau, ki je pobudnikom ideje 
podelil tudi knjigi o zgodovini izolskih 
in koprskih grbov. O pomenu klopi v 
mediteranski arhitekturi pa je govoril 
prof. Janez Koželj. Tako je zdaj v Lju
bljanski ulici že 23 grbov in 3 kamnite 
klopi, ki jih je idejno oblikoval ulični 
umetnik Marjan Motoh.

Težko je našteti vse sodelujoče a 
vendar: pesnici Anica Gladek in Pa
tricija Sosič ter glasbeniki: Andrej 
Kobal, Elvis Šahbaz, Mef, Alex, Mar
jetka Popovska, Tina Knafeljc, Jani 
Kovačič in Zoran Predin. Seveda pa 
so pomagali vsi sosedje, člani druš
tva Izolani in še kdo. Vsem hvala.

Zadišalo je po Titu in škarpenah

Še več ljudi je prišlo na prireditev ob dnevu mladosti, ki so jo pripravili prija
telji Izole in je bila vendarle v prvi vrsti namenjena praznovanju nekdanjega 
praznika mladine in spominu na nekdanjega predsednika. Organizatorji so 
prispevali veliko število majic z likom maršala, poskrbeli pa so tudi za kul
turni program v katerem so nastopili pevci moškega zbora Izola, ter har
monikarja Marino Sinkovič in Otavio Brajko. Seveda pa so zelo pritegnile 
tudi škarpene na žaru, ki so jih ponudili obiskovalcem in nastopajočim.

Na obeh prireditvah se je pravzaprav 
ponovilo tisto, kar že dolgo vemo, na
mreč, da si je Izola ustvarila podobo s 
prireditvami te vrste in da smo očitno 
ustvarjeni za takšne, ne preveč urad
ne dogodke. Tisti obiskovalci, ki so 
slučajno zašli v staro Izolo v soboto 
ali ponedeljek namreč, kar niso mo
gli verjeti: “Kaj ni tisto Zoran?” ali pa: 
“Kaj za ribe ni treba nič plačati?" ur
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Iskanje izolskih vodnih virov 
je prineslo zanimiva odkritja
Potem ko seje zdelo, da bo iskanje in zbiranje podatkov o izolskih vodnih virih, od izvirov do vodnjakov in spin, težja naloga kot smo si 
mislili, smo v kratkem času dobili že toliko podatkov, da bo največji problem njihovo urejanje in sortiranje, Posebej veseli smo seznama 
izvirov s kaptažo, ki so ga odkrili v občinskem arhivu, pomembna pa so tudi pričevanja ljudi, ki so povedali veliko zanimivega.
Čeprav smo v zadnjih dneh prejeli 
celo vrsto obvestil o tem, kje se na
haja kakšen pozabljeni ali morda 
celo zasut ali zaprt vodnjak ali izvir, 
smo bili posebej veseli sporočila 
Jožeta Černeliča, ki nas je obvestil, 
da je v arhivu izolske občine odkril 
obsežen seznam kakšnih 170 različ
nih vodnih virov.
Na seznamu so izviri s kaptažo 
(umetna zajezitev izvira zaradi 
izkoriščanja; zajetje), vodnjaki, 
rezervoarji s kapnico, izviri in na
vadni rezervoarji. Seznam je zelo 
obsežen, vendar ni posebej strokov
no pripravljen, saj so med podatki 
v glavnem le nadmorska višina in 
delno kapaciteta, ponekod je tudi 
podatek o tem ali je voda pitna. 
Poseben problem pa so opisi kraja, 
kjer se nahaja nek vodni vir, saj so 
nekatere ceste verjetno že opuščene 
pa tudi lastniki hiš so se lahko zame
njali. Zato objavljamo seznam tak kot 
smo ga prejeli v upanju, da nam bo
ste lahko pomagali pri natančnejšem 
urejanju tega pomembnega gradiva. 
Danes objavljamo prvih 30 urejenih 
izvirov in veseli bomo vsakega vašega 
dopolnila ali korekcije.

Izviri s kaptažo
1. Delamaris, obrat Argo pri marini 
izteka v morje
2. Delamaris obrat Argo v notranjo
sti kompleksa
3. Na parkirišču ob stavbi LO Izola II
4. Pri stavbi LO Izola II
5. V parku Pietro Coppo (fontana)
6. Spina na Kristanovem trgu
7. Ljubljanska ulica (pri Kralju)
8. Izvir med Koprsko in Smrekarje
vo ulico (na notranjem dvorišču)
9. Fontana v parku na Velikem trgu
10. Komarjeva ulica v bližini hiše št. 12

Izola je njena nova muza
V sredo, 20. maja je v kavarni ho
tela Delfin potekal že 95. literarni 
večer. Tokrat sta bili gostji večera 
Anica Gladek in Helena Ogorelec, 
obe doma iz Domžal.
Anica Gladek, poznana in sedaj že 
upokojena napovedovalka na RTV 
Slovenija, z žametnim glasom, kjer 
je delala dolgih 28 let, je sedaj čla
nica literarnega krožka v društvu 
Lipa v Domžalah. Odkar ustvarja, 
so njene pesmi že objavili na radiu 
in v zbornikih Lipe. Leta 2007 pa je 
v samozaložbi izdala zbirko svojih 
pesmi Misli vasujejo. Ker je Anica 
Gladek veliko v Izoli, kamor z mo
žem zahajata v svoje stanovanje, je 
skoraj že delček Izole. Zato si je tudi 
za likovno opremo zbirke izbrala 
motive izolskih ulic in svetilnika. 
Čudovit je njen šanson, ki opisuje 
prav Izolo:

Malo obmorsko mesto 
hiti jeseni v objem, 

sonce dežuje prijazno toploto, 
jaz pa pohajam, pohajam.

Ob morju zamišljeno kimajo palme, 
od njimi zavržena čustva 
razgretih poletnih noči, 

morda bodo znova vzcvetela spomladi 
kot rože in vse žive stvari.

Pohajam,
pozdravljam borovce ob poti, 

galebe, golobe.
Kormoran v elegantni črnini 

se pelje na lov.
Na Punti objamem svetilnik. 

Družno mežikava 
mornarjem in ladjam, 
ki plujejo v pristan, 

sonce tone.
Dan se je ovil 

v moder pajčolan.

Prav tako je članica literarnega 
krožka Helena Ogorelec, ki pa je 
predstavila svojo zbirko pesmi Utri
panje, ter še ostale Zbornike same
ga krožka. Na pesniškem turnirju v 
Mariboru je bila leta 2001 izbrana 
za finalistko. Je pa tudi predstav
nica skupine za lepo govorjenje in 
izražanje in so kot skupina prejeli 
posebno priznanje Andragoškega 
centra Slovenije.

11. Gregorčičeva ulica v bližini Bes- 
enghijeve palače
12. Aškerčeva ulica v bližini hiše št. 8
13. Izvir v Delamarisu - obrat Iris
14. Izvir pri Mehanotehniki (rezer
voar) - Polje
15. Jagodje - Kavarije 
pred Savronom pod ce
sto za Strunjan
16. isto, a drugi izvir
17. Izvir pri Rakarju - 
naselje Montecalvo
18. Jagodje jugozah. od 
hiše Knez (200 m)
19. Rikorvo vzhodno od 
hiše Kavarič na Šaredu
20. Rikorvo vzgodno od 
hiše Kavarič na Šaredu
21. Na potočku, ki vodi 
v rezervar Rikorvo - Ša
red - Podstena
22. Dvori - Baredi Pod- 
brajnik L na Baredinki
23. Dvori - Baredi Podbrajnik II. na 
Baredinki
24. Izvir potoka pod cesto za Grbce, 
ki se izliva v Baredinko
25. Pri Kocini - Bologna - potok Čičole
26. Izvir “Perila” ob cesti za Dvore 
nad Vinico - izliva se v Medljanščico
27. Izvir nad cesto za Malijo 150 m 
od sv. Marije Karmelske
28. Izvir v zaselku Fičurji pod cesto 
za Nožed
29. Izvir v zaselku Fičurji na njivi 
Rinalda Bonina
30. Pod cesto Nožed - Strunjan 300 
m od rezervoarja Stavka

Vodnjak v vrtu hiše na 
Pittonijevi ulici 3

V času od začetka naše akcije 
smo ugotovili, da je lepo število 
vodnjakov oziroma “Štirn” pre
prosto izginilo pod novogradnja
mi ali pa so jih lastniki zasuli, 
da bi se rešili mrčesa, ki se rad 
zbira na takšnih krajih.
Nekateri pa vodnjake pridno 
uporabljajo za namakanje vrtov. 
Tako počnejo stanovalci hiše v 
Pittonijevi ulici pa tudi Pečano
vi, ki imajo na vrtu takorekoč 
vklesan vodnjak v katerem vode 
nikoli ne zmanjka. Fotografski 
podvig je delo Marjana Motoha.

Vodnjak v vrtu hiše v 
Ulici ob Starem zidovju 8

Tudi številne špine so zaprli pred ne
kaj desetletji. Kdo ve zakaj, morda 
zaradi porabljene vode, ki je postala 
dobrina. Janez Skok nam je poslal 
fotografijo deklice, ki uporablja Spi
no v Dvoriščni ulici, danes pa je ta 
špina žal zapuščena.

Popravke ali pojasnila nam sporo
čite v uredništvo na telefon 64 00 
010 ali urednistvo@mandrac.si

V sredo, 10. junija se bo celotna sku
pina tudi predstavila v hotelu Delfin 
s svojim literarnim programom in s 
tem zaključila pomladni sklop pesniš
kih večerov, ki jih neprekinjeno vodi 
Marjetka Popovski. V jesenskem 
delu pričakujejo kar nekaj zanimivih 
literarnih ustvarjalcev. Konec leta, v 
decembru pa bodo svečano obeležili 
100. pesniški večer, za katerega pri
pravljajo prav posebno presenečanje.

Tudi takole 
nekoč 

uporabljali 
"špino"

Vodnjak v Dvoriščni 
ulici

Tistim stanovalcem starega me
sta, ki vas morda zanima ponovno 
odprtje javnih izlivk naj povemo, 
da stanovalci Ljubljanske ulice za 
to “razkošje” sami plačujemo vodo 
okrog 7 Eur mesečno.
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MINISTRSTVO ZA OKOLJE IN PROSTOR

REPUBLIKA SLOVENIJA wvv\v.mop.gov.si, e: gp.mop@gov.si 
Dunajska cesta 48, 1000 Ljubljana 
t: 01 478 74 00, f: 01 478 74 22

Na podlagi drugega odstavka 32. člena Zakona o prostorskem načrtovanju 
(Uradni list RS, št. 33/07 in 70/08 - ZVO-1B) in 43. člena Zakona o varstvu 
okolja (Uradni list RS, št. 39/06 - uradno prečiščeno besedilo, 49/06 - ZMetD, 
66/06 - Odločba US, 33/07 - ZPNačrt in 70/08) Ministrstvo za okolje in prostor, 
Direktorat za prostor s tem

JAVNIM NAZNANILOM

obvešča javnost o javni razgrnitvi 
dopolnjenega osnutka državnega prostorskega načrta 

za prenosni plinovod M6 od Ajdovščine do Lucija 
in okoljskega poročila

i.
Ministrstvo za okolje in prostor naznanja javno razgrnitev:
1. dopolnjenega osnutka državnega prostorskega načrta za prenosni plinovod 

M6 od Ajdovščine do Lucije, ki ga je pod številko projekta 8207 z datumom 
oktober 2008, dopolnitev maj 2009 izdelal Projekt d.d. Nova Gorica (v na
daljnjem besedilu: dopolnjen osnutek državnega prostorskega načrta);

2. povzetka za javnost;
3. okoljskega poročila za prenosni plinovod M6 od Ajdovščine do Lucije, ki 

gaje pod številko projekta 8121 z datumom oktober 2008, dopolnitev maj 
2009 izdelal Projekt d.d. Nova Gorica (v nadaljnjem besedilu: okoljsko po
ročilo),

4. variantne rešitve posamezne prostorske ureditve z obrazložitvijo predloga 
izbora rešitve ter

5. strokovnih podlag, na katerih temeljijo rešitve dopolnjenega osnutka držav
nega prostorskega načrta.

II.
Gradivo iz prejšnje točke bo od 5. junija do 10. julija 2009 javno razgrnjeno: 

na Ministrstvu za okolje in prostor, Direktoratu za prostor, Dunajska cesta 
21, Ljubljana,
v prostorih Občine Ajdovščina, Cesta 5. maja 6A, Ajdovščina, 
v prostorih Občine Vipava, Glavni trg 15, Vipava, 
v prostorih Občine Sežana, Partizanska cesta 4, Sežana, 
v prostorih Občine Hrpelje Kozina, Reška cesta 14, Hrpelje, 
v prostorih Mestne občine Koper, Verdijeva ulica 10, Koper, 
v prostorih Občine Izola, Urada za okolje in prostor, Postojnska 3, Izola, 
v prostorih Občine Piran, Tartinijev trg 2, Piran.

Gradivo iz prve do četrte alinee prejšnje točke bo v obdobju iz prejšnjega od
stavka javno razgrnjeno tudi v digitalni obliki na spletnih straneh Ministrstva za 
okolje in prostor.

III.
Izvleček gradiva iz prejšnje točke, ki obsega uredbo, pregledno karto trase na 
območju krajevne skupnosti in povzetek za javnost bo v času iz prejšnje točke 
javno razgrnjen:

v Krajevni skupnosti Bertoki, Cesta borcev 1, Koper, 
v Krajevni skupnosti Črni Kal, Čmi Kal 70, Čmi Kal, 
v Krajevni skupnosti Dekani, Dekani 209, Dekani, 
v Krajevni skupnosti Pobegi - Čežaiji, Cesta L Istrske brigade 59, Pobegi, 
v Krajevni skupnosti Škocjan, Cesta Marežganskega upora 4, Koper, 
v Krajevni skupnosti Škofije, Spodnje Škofije 54, Škofije, 
v Krajevni skupnosti Šmarje, Šmarje 89, Šmarje, 
v Krajevni skupnosti Olmo - Prisoje, Oljčna pot 4 c, Koper, 
v Krajevni skupnosti Lucija, Obala 105, Lucija, 
v Krajevni skupnosti Korte, Korte 44, Izola, 
v Krajevni skupnosti Jagodje - Dobrova, Jagodje 24a, Izola.

IV.
Javne obravnave bodo potekale:

9. 6. 2009 s pričetkom ob 16.00 v sejni sobi Občine Ajdovščina, Cesta 5. 
maja 6 A, Ajdovščina,
9. 6. 2009 s pričetkom ob 19.00 v sejni sobi Občine Vipava, Glavni trg 15, 
Vipava,
11.6. 2009 s pričetkom ob 16.00 v sejni sobi Občine Hrpelje - Kozina, 
Reška cesta 14, Hrpelje,
11.6. 2009 s pričetkom ob 19.00 v veliki sejni sobi Občine Sežana, Parti

zanska cesta 4, Sežana,
16. 6. 2009 s pričetkom ob 16.00 v dvorani Krajevne skupnosti Lucija, 
Obala 105, Lucija,
16. 6.2009 s pričetkom ob 19.00 v dvorani Krajevne skupnosti Korte, Kor
te 44, Izola,
18..6.2009 s pričetkom ob 16.00 v dvorani Območno obrtno - podjetniške 
zbornice Koper, Staničev trg 1, Koper.

V.
V okviru javne razgrnitve ima javnost pravico dajati pripombe in predloge na 
dopolnjen osnutek državnega prostorskega načrta in okoljsko poročilo. Pripom
be in predlogi se lahko do 10. julija 2009 dajo pisno na mestih javne razgrnitve 
kot zapis v knjigo pripomb in predlogov, lahko se pošljejo na naslov Ministr
stvo za okolje in prostor, Dunajska cesta 48, Ljubljana, ali na elektronski naslov 
gp.mop@gov.si, pri čemer se v rubriki »zadeva« navedejo ključne besede »Pli
novod Ajdovščina - Lucija«.

Ministrstvo za okolje in prostor bo preučilo pripombe in predloge javnosti in v 
roku 30 dni po končani javni razgrnitvi do njih zavzelo stališče, ki ga bo obja
vilo na spletni strani Ministrstva za okolje in prostor: http://www.mop.gov.si in 
posredovalo Občini Ajdovščina, Vipava, Sežana, Hrpelje - Kozina, Izola, Piran 
in Mestni občini Koper.

Šteje se, daje pri dajanju pripomb in predlogov z navedbo imena in priimka ali 
drugih osebnih podatkov dan pristanek za objavo teh podatkov v stališču, ki bo 
objavljeno na zgoraj navedeni spletni strani in posredovano navedenim občinam. 
Osebe, ki ne želijo, da se v stališču objavijo njihova imena in priimki ali drugi 
osebni podatki, morajo to posebej navesti.

Dr. Mitja PAVLIHA 
V. D. GENERALNEGA DIREKTORJA 

DIREKTORATA ZA PROSTOR

§ MINISTERO PER L’AMBIENTE ED IL TERRITORIO

REPUBBLICA DI 
SLOVENIA

www.mop.gov.si, e: gp.mop@gov.si 
Dunajska cesta 48, 1000 Ljubljana 
t: 01 478 74 00, f: 01 478 74 22 5^

Ai sensi delTArt. 32, comma secondo della Legge sulla pianificazione territoria
le (Gazz. Uff. RS, nr. 33/07 e 70/08 - ZVO-1B) e dell’Alt. 43 della Legge sulla 
Tutela dell’Ambiente (Gazz. Uff. RS, nr. 39/06 - testo ufficiale riveduto, 49/06 
- ZMetD, 66/06 - Provvedimento della Corte Costituzionale, 33/07 - ZPNačrt 
e 70/08) il Ministero per l’Ambiente ed il Territorio, Direzione per il Territorio, 
con il presente

AVVISO PUBBLICO
da comunicazione dell’esposizione al pubblico 

della bozza integrata del piano territoriale nazionale 
per la linea di trasporto principale del gasdotto M6 da 

Ajdovščina sino a Lucia 
e della relazione ambientale

i
Il Ministero per l’Ambiente ed il Territorio da avviso dell’esposizione al pubbli
co di quanto segue:
1. bozza integrata del PTN per la linea principale del gasdotto M6 da Ajdov

ščina sino a Lucia, recante numero 8207 con data ottobre 2008, integrata a 
maggio 2009, predisposta da Projekt d.d. Nova Gorica (‘ora innanzi: bozza 
integrata del piano territoriale nazionale);

2. sunto per il pubblico;
3. relazione ambientale per la linea di trasporto principale del gasdotto M6 

da Ajdovščina sino a Lucia, recante numero 8121 con data ottobre 2008, 
integrata a maggio 2009, predisposta da Projekt d.d. Nova Gorica (‘ora 
innanzi: relazione ambientale),

4. varianti di soluzione per i singoli assetti territoriali con chiarimenti relativi 
alla proposta della opzione e

5. basi tecniche sulle quali poggiano le soluzioni della bozza integrata del 
PTN.

II
La documentazione di cui al punto precedente sarà esposta al pubblico dal 5
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giungo sino al 10 luglio 2009:
presso il Ministero per l’Ambiente ed il Territorio, Direzione per il Territo
rio, Dunajska cesta 21, Lubiana,
negli uffici del Comune di Ajdovščina, Cesta 5. maja 6A, Ajdovščina, 
negli uffici del Comune di Vipava, Glavni trg 15, Vipava, 
negli uffici del Comune di Sežana, Partizanska cesta 4, Sežana, 
negli uffici del Comune di Hrpelje-Kozina, Reška cesta 14, Hrpelje, 
negli uffici del Comune di Capodistria, Verdijeva ulica 10, Capodistria, 
negli uffici del Comune di Isola, Ufficio per l’Ambiente ed il Territorio, Via 
Postumia nr. 3, Isola,
negli uffici del Comune di Pirano, Piazza Tartini nr. 2, Pirano.

La documentazione di cui al primo sino al quarto alinea dell’articolo che precede 
verrà esposta pubblicamente durante il periodo di cui al precedente articolo an
che in forma digitale sul sito del Ministero per l’Ambiente ed il Territorio.

Ili
Il sunto della documentazione di cui alTarticolo precedente, che comprende il 
decreto, la carta illustrativa del tracciato di pertinenza delle comunità locali e il 
sunto per il pubblico di cui al precedente punto verranno esposti al pubblico: 

nella Comunità locale di Berlocchi,_Cesta borcev 1, Capodistria, 
nella Comunità locale di Črni Kal, Črni Kal 70, Čmi Kal, 
nella Comunità locale di Villa Decani, Villa Decani nr. 209, Villa Decani, 
nella Comunità locale di Pobegi - Čežaiji, Cesta I. Istrske brigade 59, Po
begi,
nella Comunità locale di Skocjan-San Canziano, Cesta Marežganskega 
upora 4, Capodistria,
nella Comunità locale di Škofije, Spodnje Škofije 54, Škofije,
nella Comunità locale di Šmarje, Šmarje 89, Šmarje,
nella Comunità locale di Olmo - Prisoje, Oljčna pot 4 c, Capodistria,
nella Comunità locale di Lucia, Lungomare 105, Lucia,
nella Comunità locale di Corte, Corte 44, Isola,
nella Comunità locale di Valleggia - Dobrava, Valleggia 24a, Isola.

IV
I dibattiti pubblici avranno luogo in data:

9.6.2009 con inizio alle ore 16.00 nella sala riunioni del Comune di Ajdov
ščina, Cesta 5. maja 6A, Ajdovščina,
9. 6. 2009 con inizio alle ore 19.00 nella sala riunioni del Comune di Vipa
va, Glavni trg 15, Vipava,
11.6. 2009 con inizio alle ore 16.00 nella sala riunioni del Comune di Hr- 
pelje-Kozina, Reška cesta 14, Hrpelje,
11.6. 2009 con inizio alle ore 19.00 nella sala riunioni principale del Co
mune di Sežana, Partizanska cesta 4, Sežana,
16. 6. 2009 con inizio alle ore 16.00 nella sala della Comunità locale di 
Lucia, Lungomare 105, Lucia,
16. 6. 2009 con inizio alle ore 16.00 nella sala della Comunità locale di 
Corte, Corte 44, Isola,
18.6.2009 con inizio alle ore 16.00 nella sala della Camera dell’Artigianato 
e deUTmprenditoria di Capodistria, Piazza Stanič 1, Capodistria.

V
Nell’esposizione al pubblico il pubblico stesso ha diritto a presentare osserva
zioni e proposte sulla bozza integrata del PTN e sulla relazione ambientale. Le 
osservazioni e le proposte possono essere presentate per iscritto entro il 10 luglio 
2009 nei luoghi dell’esposizione al pubblico a verbale nel libro delle osservazio
ni e delle proposte; le stesse possono inoltre essere inviate aH’indirizzo del Mini
stero per l’Ambiente ed il Territorio, Dunajska cesta 48, Lubiana, o all’indirizzo 
di posta elettronica: gp.mop@gov.si, specificando alla voce»zadeva-oggetto« la 
dicitura»Plinovod Ajdovščina - Lucia«.

Il Ministero per l’Ambiente ed il Territorio vaglierà le osservazioni e le proposte 
del pubblico ed entro un termine di 30 giorni dopo l’esposizione al pubblico 
prenderà posizione in merito ad esse e la pubblicherà sul sito del Ministero per 
l’Ambiente ed il Territorio: http://www.mop.gov.si. Tale posizione verrà poi in
viata ai Comuni di Ajdovščina, Vipava, Sežana, Hprelje-Kozina, Isola, Pirano e 
Capodistria.

Si ritiene che con la trasmissione di osservazioni e proposte, recanti nome, co
gnome o altri dati personali, sia data anche l’autorizzazione di trattamento di tali 
dati nella posizione che verrà pubblicata sul predetto sito e poi inviata ai comuni 
di cui sopra. Chi non desiderasse, che nella posizione vengano pubblicati nome, 
cognome o altri dati personali, è tenuto a indicare espressamente tale volontà.

Dott. Mitja PAVLIHA 
F.F. DEL DIRETTORE GENERALE 

DELLA DIREZIONE PER IL TERRITORIO

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih pro
storov v najem (Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o spremembah in dopolnitvah pravil
nika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št.14/98) 
in sklepa komisije za oddajanje poslovnih prostorov v najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb 

za oddajo poslovnih prostorov v najem v Izoli:

PREDMET RAZPISA JE ODDAJA PRAZNIH POSLOVNIH PROSTOROV

- KUMARJEVA 1 - velikosti 132,07 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 751,31 €
Namen: trgovina z neživili, ali druga storitvena dejavnost

- SMAREGLIJEVA 13 - velikosti 16,52 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 100,19 €
Namen: šiviljstvo(z možnostjo odkupa opreme ) ali druga storitvena dejavnost

- GORKIJEVA 8 - velikosti 81,75 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 511,92 €
Namen: skladišče ali druga storitvena dejavnost

- VELIKI TRG 9 - velikosti 12,00 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 46,13 €
Namen: pisarna ali druga storitvena dejavnost

L RAZPISNI POGOH
1. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z izbranim 

najemnikom za določen čas za dobo 5 letih po končani usposobitvi 
prostora. Stroške notarskega zapisa plača najemnik. (Izlicitirana 
najemnina se usklajuje z rastjo drobno prodajnih cen.)

2. Na razpis se lahko prijavijo pravne in fizične osebe.
3. Ponudnik mora v odprtem razpisnem roku vplačati varščino v višini treh 

mesečnih izklicnih cen najemnine upoštevaje izbrano namembno 
dejavnost. Varščino je treba vplačati na naslov Stavbenik, Servisne 
storitve d.o.o. TRR. 10100 0034770033 s pripisom »vplačilo varščine« 
in poslovni prostor na katerega se varščina nanaša.

4. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, ostalim 
pa bo vrnjena v 14 dneh po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudniku 
se bo v primem podražitev najema varščina do izrabe revalorizirala 
za enak odstotek. V primem, da izbrani najemnik odstopi od najema 
ali v določenem roku ne podpiše najemne pogodbe varščina zapade 
v korist Občine Izola. V tem primem je dolžan poravnati tudi stroške 
projektiranja.

5. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.
6. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane 

obveznosti, do koncesionarja pa nima poravnanih vseh obveznosti iz 
naslova najemnin že najetih prostorov, bo izločen iz postopka izbire za 
najem po tem razpisu.

7. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter navesti 
višino najemnine, ki jo ponuja in jo je pripravljen plačevati na način in 
pod pogoji določenimi z najemno pogodbo.

8. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki ponudi zahtevani naj zanimivejši 
program dejavnosti (namen).

DOKAZILA
Ponudnik mora v ponudbi za najem prostora priložiti:
- potrdilo o vplačani varščini
- izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo 

fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu
potrdilo Ministrstva za finance - Davčna uprava in Občine Izola (izda ga 
Urad za splošne zadeve, Oddelek za finance in računovodstvo), da ima 
plačane vse obveznosti do Občine
potrdilo koncesionarja Stavbenik, Servisne storitve d.o.o., da ima 
poravnane obveznosti iz naslova najemnin (če ponudnik ni najemnik 
zadostuje izjava, da ni najemnik in da nima neporavnanih obveznosti), 

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

DOSTAVA PONUDBE
Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti kuverti 
na naslov Stavbenik, Servisne storitve d.o.o., Polje 9a, Izola z oznako

»javni razpis - ne odpiraj«
Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 6626-820 pri ga. Slavici 
Kovačevič, s katero si prostor lahko ogledate.
O izbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri.

Predsednik komisije za poslovne prostore 
Tomislav VITEZICALr.
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Vsi smo malo reporterji

Pa naj še kdo reče, da mladih šah ne zanima. Kje pa. Tako-le je bilo 
pred dnevi na tekmovanju mladincev v Izoli in med nastopajočimi 
so bili tudi mladi Izolani. Andrej Žnidaršič, ki že leta skrbi za ša
hovsko sceno na obali pravi, da bomo prej ali slej tudi Izolani imeli 
kakšnega velemojstra ali velemojstrico. Če vam, je kraljeva igra všeč 
vas pričakujejo v starim italijanski šoli.

Kaj je sploh Dan mladosti?
Odgovor smo poiskali v Kumrovcu in v Izoli
V soboto, 23. maja je bil v Kumrovcu, kamor nas je pot peljala v jutra
njih urah, vroč dan. Ne samo zaradi visokih, kar poletnih temperatur. V 
Kumrovcu, rojstnem kraju Josipa Broza Tita, so se v množici več kot 10 
tisoč obiskovalcev iz nekdanje skupne države, po oceni organizatorja je 
prišlo v majhen a lepo urejen zagorski kraj kar 150 avtobusov, da bi obu
dili vrednote, ki so včasih dajale ton vsakdanjemu življenju. Vrednote 
v človeku, ki jih danes skoraj več ni: sodelovanje, razumevanje, skupni 
in s tem uspešnejši boj proti težavam, ki jih ni bilo malo, tako takrat kot 
danes.
Časi, ko smo znali razumeti druge, niso pozabljeni in po besedah go
vorcev, nikoli ne bodo, ampak še živijo. Tudi zato ne preseneča obisk 
v rojstnem kraju politika svetovnega kova. Tudi mladih, ki jih je bilo v 
Kumrovcu veliko. Tu ni bilo politike, bila so čustva, bili so ljudje. In prav 
ti, preprosti ljudje, so znali narediti vzdušje, ki ga še tako velik proračun 
za državne proslave ne zmore. Denar pač ni vse.
Nam iz Izole, organizator je bil občinski odbor ZZB NOB, se ni bilo težko 
vključiti v kolo. Podali smo si roke z obiskovalci iz Hrvaške, Srbije, BIH 
in bili smo ena velika družina, ki se je znala družiti, se razveseliti in stka
ti nova prijateljstva. Tudi z vabilom v BIH, kjer bodo 4. julija proslavili 
Dan borca.
Sicer pa smo Izolani položili venec pred spominsko obeležje maršala. Z 
borbeno pesmijo, ki nas je ob spremljavi harmonike in violinista, spre
mljala vse do povratka v Izolo. Livio Puhar, ribič izolske Ribe, se je v 
imeu udeležencev zahvalil organizatorjem, z željo, da obisk ponovimo 
tudi prihodnje leto. Povejmo še, da so slovesnost v Kumrovcu spremljale 
tv kamere hrvaške, srbske in bosanske televizije. Slovenske, žal, ni bilo. 
Zakaj, to pa je že druga Zgodba. Tekst Vlado Ostrouška, foto Kristina Menih

Društvo upokojencev Izola
organizira 16. junija od 9.00 do 12.00 panoramsko vožnjo z izolsko ri
biško barko ob slovenski obali - s piknikom. Cena izleta je 17 Burov. 

Prijave sprejemajo v pisarni Društva upokojencev.

Sladkor, riž in paketi s hrano
Izolski Rdeči križ obvešča, da imajo spet na zalogi sladkor, riž 
in pakete s hrano. Upravičenci lahko dobijo omenjena živila in 
pakete vsak ponedeljek in sredo od 09-12 ure.

Seja občinskega sveta na Mandrač TV
Današnjo sejo občinskega sveta bodo v neposrednem prenosu lahko 
spremljali vsi tisti televizijski naročniki, ki spremljajo programe pre
ko kabelske televizije Elta, zelo verjetno pa tudi tisti, ki jo spremljajo 
preko kabelskega sistema društva Livade.
V občini Izola so namreč sklenili, da bodo sami, s sodobnimi av
tomatskimi kamerami zagotovili prenos oziroma snemanje sej za 
arhiv, hkrati pa bodo sejo tudi neposredno prenašali na lokalnem 
internem kanalu, takoimenovanem TV Mandrač, zagotovili pa bodo 
tudi poseben kanal za potrebe izolske občine.
Sistem je sicer popolnoma avtomatiziran, kamere se senzorsko 
same obračajo k govorniku, tako da ne bo potrebno dodatno delo 
za upravljanje kamer. Sistem sicer uporabljajo v nekaterih občinah, 
vendar gre na nek način vendarle za pogumno inovacijsko delo pri 
katerem sodelujejo tako delavci Elte in Društva Livade kot tudi ob
činski uslužbenci, ki skrbijo za tehnični del delovanja uprave.

Sedem plus pred generalko
Kot smo že napisali bo izolski kvartet 7 plus 13. junija, ob 15 letnici 
delovanja v portoroškem avditoriju pripravil prav poseben jubilejni 
koncert na keterm bodo nastopili skupaj z velikim orkestrom Roberta 
Vatovca. To seveda ne bo koncert ljudskih pesmi ampak se bodo mešale 
različne zvrsti petja takšne zasedbe, od črnskih duhovnih do jazza in 
seveda tudi kakšna pop pesem pa tudi narodna ne bosta umanjkali.
Te dni pevci, skupaj z orkestrom prizadevno vadijo in pripravljajo pro
gram s katerim bodo potem krenili po Sloveniji in menda nastopili celo 
v Izoli, čeprav so sredstva za nastop dokaj okrnjena.
Glede na to, da jih Izolani dobro poznamo že vseh 15 let smo, skupaj 
s pevci pripravili tudi nagradno migro s katero si lahko prislužite dve 
vstopnici za koncert v Avditoriju. Opišite nam kakšen zanimiv dogodek 
v zvezi z omenjenim kvartetom in nagrada bo vaša. Uporabite lahko 
navadno pismo (Mandrač, Veliki trg 1, 6310 Izola) ali elektronski naslov 
urednistvo@mandrac.si. Tudi pikantne zgodbe so zaželjene.
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Bonača je bila bolj za vzorec
MALI OGLASI

Postaja prometne policije Koper 
in Policijska postaja Izola sta v 
soboto, 23. maja, a poligonu av- 
tošole v TPC Ruda Izola, skupaj 
z društvom Motoristi za motori
ste pripravili preventivni trening 
varne vožnje Izola 2009.
Policisti so prisotnim - skupaj s 
Svetom za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu Občine Izola, 
Prehospitalno enoto nujne me
dicinske pomoči Obala, Izpitno 
komisijo Koper in drugimi orga
nizacijami in posamezniki - pred
stavili najpomembnejša prometna 
pravila in podali nasvete za večjo 
varnost motoristov v cestnem 
prometu. Posebno pozornost so 
tokrat namenili krožiščem, zani
miva pa je bila tudi panoramska 
vožnja udeležencev prireditve in 
seveda pogostitev dokaj številnih 
udeležencev.

V drevo je zapeljal
Ob 15.20 se je na cesti med Belve- 
derjem in Izolo zgodila prometna 
nesreča, v kateri je bil udeležen 
20-letni voznik osebnega avtomo
bila iz Lucije. Zaradi nepravilne 
strani oz. smeri vožnje je z avto
mobilom trčil v obcestno drevo, 
od koder ga je odbilo v zid. Vozni
ka so iz razbitin pomagali rešiti 
gasilci. Odpeljan je bil v izolsko 
bolnišnico, kjer so ugotovili, da 
ima hude telesne poškodbe.

Junak pa tak
V Izoli j e moški pristopil do občan
ke in jo udaril. Navedena bo odšla 
na pregled k zdravniku in v kolikor 
bodo ugotovljene poškodbe, bodo 
izolski policisti zoper objestneža 
izpisali kazensko ovadbo, drugače 
pa zoper njega sledi plačilni nalog 
po ZJrm.

Tomos še gre
Pred dnevi so nepridipravi ukradli 
kar dve kolesi s pomožnim motor
jem znamke Tomos Flexer Yoong- 
ster Racing 25. Rjavega v Ankara
nu in črnega v Ulici Oktobrske re
volucije v Izoli. Materialna škoda 
znaša 900 EUR.

Sezona je začela
Neznani storilec je na plaži v Si
monovem zalivu izkoristil odsot
nost lastnice in ji ukradel torbico 
z vsem kar je imela v njej. Iz po
vedanega lahko ugotovimo, da se 
turistična sezona začela.

Falsifikat
Iz banke so policiste obvestili, da 
so pri štetju denarja iz nočnega

trezorja (dnevni izkupiček ene od 
pravnih oseb) odkrili ponarejen 
bankovec za 50 EUR. Bankovec je 
bil zasežen in poslan na ekspertizo.

Tudi elektrika vleče
Občanka je policiste obvestila, da 
je na stari »Parenzani« za kratek 
čas parkirala električno kolo MAX. 
Ko se je vrnila je bila Parncana še 
vedno tam, kolesa pa ni bilo več 
tam. Oškodovana je za 800 EUR.

Akustični aparat
Zaradi povzročanja hrupa z akustič
nim aparatom v nočnem času, so 
policisti izrekli globo izolskemu ob
čanu iz Livad. Kje so Livade vemo, 
kaj je občan tudi, le to, kaj je aku
stični aparat nismo ugotovili.

Sezonska 2
Neznani storilec je izkoristil tudi 
odsotnost kopalca na plaži hotela 
Delfin in ukradel denarnico z 80 
EUR gotovine in osebnimi doku
menti.

Štajersko zasavski derbi
Pred diskoteko v Izoli je mladenič 
iz Litije fizično napadel vrstnika 
iz Komende in njegovo prijatelji
co. Zaradi kršitve javnega reda in 
mir so mu policisti izrekli globo v 
višini 333 EUR.

Še enkrat Tomos
Neznani storilec je v Livadah 
ukradel še eno kolo s pomožnim 
motorjem znamke Tomos Flekser, 
tokrat rdeče barve in enako kolo s 
pomožnim motorjem modre bar
ve. Lastnika sta oškodovana vsak 
za 300 EUR.

Statistika
V preteklem tednu so policisti 
obravnavali pet poškodb vozil na 
parkiriščih, eno prometno nesrečo 
z materialno škodo, poškodovanje 
treh koles z motorjem, dve kršitvi 
javnega reda in miru v zasebnem 
prostoru, tri kazniva dejanja nasilja 
v družini in dve kršitvi javnega reda 
in miru s povzročanjem hrupa.

Dihni vame
Ena oseba je bila pridržana zaradi 
suma vožnje pod vplivom prepo
vedanih substanc in odklonitve 
strokovnega pregleda na mamila, 
ena oseba pa zaradi vožnje pod 
vplivom alkohola.

Alko : 0.16 mg/l (mladi voznik), 
0.41 mg/l, 0.50 mg/l, 1.28 mg/l

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

IŠČEMO
- Sem mamica s 17 mesečno 
hčerkico in nimava kje živet, 
zato zelo, zelo nujno iščeva 
streho nad glavo, saj iz dneva v 
dan ne veva kje bova prespali. 
Tel.: 070 865 998
- Mlad par brez otrok in redno 
zaposlitvijo išče v Izoli enosob
no stanovanje do 400 Eur. tel 
051 623 877
- V zameno za skromno sobo vam 
ponujam pomoč pri vzdrževanju 
hiše in vrta. tel 040 224 077
- V Izoli iščem dvosobno stano
vanje velikosti do 45 m2 za dalj
še obdobje. Tel. 041 392 177
- Iščem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Izoli. Tel. 040 340 
005
- Družina išče dvosobno stano
vanje za daljše obdobje Tel. 040 
224 077
- Štiričlanska družina v Izoli 
IŠČE dvo ali dvo in pol sobno 
stanovanje za daljše obdobje. 
Kontakt na tel. št.. 040 768 714

ODDAMO
- V Jagodju oddam stanovanje za 
2-3 osebe do 15. junija. Kontak
tna oseba: Irena 05-6415 100
- Garsonjero v izolskem bloku za 
eno osebo, do 15. junija. Tel. 040 
614 823 (po 14. uri)
- V San Simonu oddam poslovni 
prostor llm2. tel 031 611 568 
PRODAMO
- V Izoli prodam opremljeno gar
sonjero s teraso (4 nadstropje), 
lep razgled, 5 minut do morja, 
tel. 041/ 774 999

Vozila in ploviu

- Prodam kolo z motorjem To
mos, letnik 1996 (3.100 km), re
gistrirano do konca maja 2009. 
Zelo dobro ohranjeno. Tel.: 040 
701 285
- Prodam Citroen Xara letnik 
2002, dobro ohranjen. Cena po 
dogovoru, tel 041 653 946
- Kupim dobro ohranjen osebni avto, 
enoprostorec, s sedmimi sedeži. Tel. 
041 608 765

- Prodam jadrnico Elan S707 (8m) 
z motorjem Fiatmarine 25ks in 
izvenkrmnim motorjem Tomos 4,8. 
Opremljena je z avtopilotom, glo
binomerom, vitlom za sidro Quick 
1000W. Seveda so v opremi vsa ja
dra in opremljenih 5 ležišč. Jadrnica 
je zelo dobro ohranjena, ogled je 
možen v Jahtnem centru Izola (la
djedelnica). Tel.: 041 278337.
- Prodam (v Izoli) leseno barko pa
šam, letnik 2002, izdelano iz slavon
skega hrasta, dolžine 4,85 m / širine 
1,84 s Tomosovim motorjem 4.5 in 
ribiško mrežo. Cena po dogovoru, 
tel 05/ 6414 404 dopoldan in 031 
885 426

Delo

- Ponujam inštrukcije Matemati
ke, Fizike, Kemije in Angleščine 
za osnovnošolce in srednješolce. 
Tutorstvo pri pripravi na izpite in 
izdelavi seminarskih nalog. Tel.: 
041 345 634
- Nudim pomoč na domu starej
šim osebam, čiščenje in posprav
ljanje. tel 041 686 703
- Nujno potrebujem kakršno
koli delo. Znam delati na polju 
in za stroji, sem zanesljiv in 
delaven. Tel. 031 792 316
- Mamica srednjih let, izobraže
na, čista, poštena, nudi pomoč v 
gospodinjstvu ali pomoč starej
šim osebam pri vsakdanjih opra
vilih, najraje v Kopru ali okolici 
Tel: 041 234 591

Razno

- Podarim kotni kavč, dobro 
ohranjen. Za prevoz poskrbite 
sami. tel 040 698 491 
-Prodam kozje mleko in mlad 
sir. tel 041 458012
- Za 20 Eur prodam še delujoč 
hladilnik, visok, z zmrzovalnim 
delom, star 17 let, tip Gorenje. 
Odvoz vaš. Telefon 041 753210.
- Prodam dolgo belo poročno obleko 
ital. konf. št. 46 s širokimi plesiranimi 
rokavi in plesiranim podaljškom na 
hrbtni strani. Cena po dogovoru cca 
150 evrov.
- Morda imate odveč pograd z dvemi 
ležišči? Mlada družina ga z veseljem 
odpelje. 041 275217
- Prodam več kot 50 let staro super 
ohranjeno Rog kolo s 4 prestavami, 
na novo pobarvano, potrebno je le 
zamenjati gume. Drag spomin na 
nonota. 150 e. Piran. Pokličite 031 
413 233
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KO MESTO ZADIŠI PO NAJBOLJŠI PIZZI!
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Pravijo domaci in tuji ljudje 
da se pri nas res dobro je,

Nas hvalijo, kaj vse imamo 
in da jih razvajati znamo.

Govorijo daje cista resnica, 
da je pri nas najboljša pizza,

In tudi tisti, ki pridejo le na dopust, 
vedo kaj so gusti in kje je Gust

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija mizo«/ 675953


